
GE Títol proposta Cos proposta
COMPLEIX amb els requists de Junts Fem 

Barri? MOTIVACIÓ

1 Zona de estacionamiento CAN RIBES ( Av. Vuit de Març)

Hacer la avinguda Vuit de Març  de un solo sentido de circulación para así crear estacionamiento, es un barrio en el que ya es difícil 
aparcar y ahora con la llegada de 140 vecinos más será imposible.

La avinguda Vuit de Març casi no tiene circulación y hacerla de un solo sentido no sería perjudicial para el tráfico. NO
La calle Vuit de Març en un futuro tendrá equipamientos como el nuevo CAP3 (ambulatorio) en la acera opuesta a las 
viviendas, el doble sentido actual dará el servicio necesario al futuro barrio

2 Carretera Can Espinos

Si alguien ha pasado alguna vez por la Ctra.,de  Can Espinos se dará cuenta que no hay aceras, que hay circulación de todo tipo: 
gente que sube y baja, coches que circulan jugandose la vida; tanto por el estado nefasto de la ctra, como  los arboles que caen 
encima de la ctra, jabalíes que cruzan,  autobuses que suben y bajan. En fin ojalá nunca pase nada pero alguien debería preocuparse 
de talar arboles, asfaltar, hacer una acera para los viandantes y proteger la seguridad de los ciudadanos, ciclistas, visitantes,  
animales. El bosque se adueña del espacio etc. Creo que todo cuenta para mejorar una zona de Gava que existe y es una realidad 
olvidada. Es  viable? NO

El proyecto de mejora del vial de ca n'Espinós tiene un presupuesto muy superior a los 50.000 € que propone el 
programa junts fem barri para cada actuación. Aprovechamos para informarle que se está trabajando para poder 
acometer una mejora de este vial des del programa de inversiones pero cabe remarcar  que el elevado presupuesto de 
esta actuación  dificulta poder realizarla de manera inmediata.

3 Paviment de la pista del Poliesportiu Jacme March

Ja va sent hora que la pista de Futbol Sala del pabelló Jacme March sigui de paquet flotant i estigui a l'alçada de la resta de pabellons 
municipals de la resta de veins del Baix Llobregat. Tenim clubs molts grans a Gavà i les sintalacions no estan a l'alçada i la imatge que 
domem com a Clubs i ciutat als de fora es primitiva.  A més, portem molts anys que els jugadors pateixen lesions habituals i diverses 
lesions greus a genolls (tencaments de lligaments) per culpa del tipus de terra engomat i rugos que genera massa adherencia.
El cost és inferior als 50mil euros . Castelldefels i Cornellà han fet els canvis per preus inferiors recentment.
Deprés de decades, crec que ja toca, sobretot pel benestar del jugadors.

Salutacions cordials, NO
Junts Fem Barri és un programa que actua sobre l'espai públic,. L'import d'aquesta actuació és superior a 50.000 €, 
l'import màxim de cada actuació de JFB és de 50.000 €

4 Soterrament del cablejat aeri i arranjament del Carrer de Santa Teresa i voltants
Fer una reparació del carrer de Santa Teresa i voltants (Tresols, etc.) que inclogui el soterrament del cablejat aeri, la reparació de les 
voreres i la retirada dels pals de llum, tal i com ja es va fer en el seu dia al Carrer de les Colomeres. NO

El programa municipal de inversions té previst a curt termini fer una reforma integral del carrer Santa Teresa i del 
carrer Tressols des de l'avinguda  Diagonal al carrer de  Montflorit. Quan es disposi de documentació suficientment 
eleborada es presentarà a la ciutadania. És una actuació d'un import molt superior als 50.000 € que destina Junts Fem 
barri a cada actuació

5 Puente sobre la Riera dels  Canyars 

Los vecinos de la zona del Bon Soleil vivimos aislados del resto de Gavá mar y tenemos que hacer un largo recorrido para llevar los 
niños al colegio   ( hasta el canal de Castelldefels o hasta el lateral de la C32) cuando en realidad estamos muy cerca.
Un Puente sobre la riera dels Canyars y la mejora del camino agrícola nos permitiría dejar de sentirnos aislados y los eternos 
olvidados de esta población NO

La actuación que propone tiene un coste superior a 50.000 € que es el límite econòmico para las actuaciones de Junts 
Fem Barri

6 Pipican a la zona de la Diagonal 
Fer un pipican a la zona de la Diagonal perquè hi han molts gossos que els porten sense lligar i seria interessant per acabar amb el 
problema de la gent mes incívica NO

Instal.lar un correcan a la zona de la Diagonal voldria dir desplaçar altres opcions de lleure que hi han a la mateixa i 
que tenen força demanda d'usuaris. El programa Junts Fem Barri proposa altres actuacions de correcans, en les 
propostes inicials de projectes a votar figura un corecan al carrer  Roger de Flor PROPOSTA 25, correcan a Gavà Mar 
PROPOSTA 4, correcan a la zona industrial PROPOSTA 36 i millora de correcans del Mil.lenni i l'Arborètum PROPOSTA 
34, en altres actuacions de transformació de ciutat com el futur projeccte de la Plaça de Catalunya ja es contempla la 
construcció d'un espai per a gossos. PROPOSTES EN VOTACIÓ

7 Refugio animales
Refugio de animales, sobretodo heridos y cuando la asociaciones no encuentran casa de acogida! Y casetas en las colonias de gatos 
seguras para comida como para refugiarse del frío! no/ok

El departamento municipal de salud pública está trabajando en un análisis general de la situación de las colonias de 
gatos en nuestra ciudad con la intención de resolver problemáticas como las que describe. El programa Junts Fem Barri 
actua sobre projectos de espacio público no sobre servicios o equipamientos

8 Solución  al Cami de La Pava  y zona Bon Soleil

Se “medio” arregló y asfaltó un tramo del Cami de la Pava, pero el resto se ha quedado sin hacer.
Por favor arreglar todo el pavimento desde la Gasolinera de la Pava hasta la salida de la autopista, es una vergüenza como está.
Pasan años y años y solo van poniendo pegotes para salir del paso, pero nunca una solución definitiva.
Igual que otra vecina se queja de la zona, digo exactamente lo mismo. Pagamos los mismos impuestos y estamos olvidados y 
abandonados en la Zona Bon Soleil. NO

La campaña municipal de asfalto de este año 2022 prevé asfaltar el tramo del camí de la Pava pendiente de asfaltar 
hasta el camí del Riuret

9 Crear una compostera municipal
Una compostera municipal haria a Gava una población mas sostenible,beneficiaria a los vecinos,generaria puestos de trabajo y 
ademas el ayuntamiento tendría beneficios económicos si es bien gestionada. NO

El programa Junts Fem Barri no actua sobre equipamientos y servicios sino sobre actuaciones directas en el espacio 
público. El ayuntamiento está trabajando en la implantación de un proyecto servicio de recogida de residuos muy 
amplio donde se prevee una zona de compostaje

10 Dar cobertura telefónica a La Sentiu

El barrio se La Sentiu no tiene cobertura telefónica. Apenas llega un poco de señal a algunas zonas del barrio.  En el año en que 
vivimos, que todo se hace o se puede hacer por vía telefónica, es imprescindible disponer de cobertura. Estas son algunas cosas que 
actualmente no se pueden hacer sin cobertura: recibir sms (necesario para acceder a Catsalut, bancos, comprar entradas de cine, ...), 
llamar a la policía ante una emergencia, que un repartidor te pueda llamar porque no te encuentra en casa, que un familiar o amigo 
que te visite esté desconectado de todo (no puede recibir llamadas, whatsapp...). Esto no ocurre en ninguna otra zona de Gavà, sólo 
en la urbanización de La Sentiu, que no está perdida en el monte, estamos sólo a 2 minutos del centro.
La propuesta es instalar una antena que proporcione cobertura a todos los vecinos del barrio. NO

El programa Junts Fem Barri actua sobre propuestas de mejora de l'espacio público en si mismo. Su propuesta es una 
mejora de servicio respecto a la oferta que proporcionan las companyias

11 Mejora paseo maragall

Me gustaría que se volviera a reformar el parque del paseo maragall ya que ahora es uno de los peores del pueblo, ya deja un poco 
que desear para niños más mayores, pero los niños pequeños no pueden jugar en el.
En la misma mejora del paseo me gustaría que se mirara de pavimentar y sobre todo quitar las hierbas que lo rodean, ahora mismo el 
paseo es un pipican y los niños si salen y se meten en la hierba caminan entre cacas y pipis si

No contemplamos renovar el parque recientemente reformado pero puede consultar la PROPUESTA 24 que recoge 
otras actuaciones en el paseo Maragall

12 Parque del Calamot
Actualizar la zona de juegos infantiles del parque del Calamot y delimitarla para que en esa zona los niños no puedan encontrar 
excrementos de perro. SI PROPOSTA 20 ( A votació).



13 Renovar la plaza Catalunya, iluminar fuente
Renovar el conjunto de la plaza, incluyendo la fuente como años atrás que cambiaba de color y tenía atractivo, nuevos espacios de 
juego infantil y nuevos accesos con pasos de peatones. NO

El programa de inversiones  municipal prevee la reforma integral de la plaza Catalunya y la avenida de l'Eramprunyà 
con lo que se recogerá su petición. Si desea seguir este proceso puede consultar la web participa.gavaciutat.cat. El 
presupuesto estimado de esta transformación de ciudad es muy superior  a los 50.000 euros que destina Junts Fem 
Barri a cada actuación.

14 Carpa en Parque Pl. Catalunya

Cuando llega el verano hace mucho sol y es peligroso para los niños. Se podría poner una carpa para que haga sombra sobre el 
parque infantil.
Ubicación: plaza catalunya NO

Está prevista una remodelación integral de la plaza Catalunya, en el nuevo proyecto habrá una zona de juegos 
infantiles, donde podremos recoger y estudiar su propuesta

15 Reforma Parque Can Pere Bori

Propuesta para arreglar el parque infantil de Can Pere Bori, poner columpios nuevos, caballito  nuevo y bancos nuevos y un tobogán 
.También el césped.
Barrio de : Can Pere Bori si PROPOSTA 28 (A votació).

16 Porterías fútbol y parque infantil playero 
En la zona de playa, arena, instalar porterías de fútbol y parque infantil playero como tienen en Casteldefels 
Especialmente en la salida de Palafrugell que al estar el colegio se hace un uso intensivo de la zona durante todo el año NO

El ancho de nuestra playa no permite cierto tipo de instalaciones, en la zona de Palafrugell la playa es demasiado 
estrecha y a menudo se ve afectada por los temporales. En la zona más cercana a Castelldefels donde se dispone de 
más amplitud ya tenemos opciones más diversas con zonas de juegos. En todo caso, desde otros proyectos distintos a 
Junts Fem Barri estamos estudiando la posibilidad de dotar la zona de la playa con oferta de zonas de recreo saludable

17 Canvi de l'arbrat de la Rambla

Canviar els plataners de La Rambla per un altre arbrat.
Els plataners tenen un fruit molt molest per als veïns de Rambla, perquè es dispersa per l'aire i es filtra dins les cases provocant 
molèsties respiratòries i reaccions alèrgiques. Per això seria interessant canviar-los per un altre tipus d'arbre que no tingui aquests 
inconvenients. no

Els arbres de la Rambla són catalogats com a arbreda. Es desaconsella modificar el conjunt amb la introducció d'altres
espècies.

18 Lavabos Públics

Bona tarda, m’agradaria que l’Ajuntament posés a disposició de la ciutadania lavabos públics accessibles per a tothom en llocs amb 
molta afluència de persones com podria ser la plaça de l’Ajuntament o la Torre Lluc entre d’altres per facilitar la higiene personal de 
les Gavanenques, dels Gavanencs i de la resta de la població.

no
La proposta no és una millora d'espai públic és un nou servei que en aquests moments no està previst habilitar al nucli 
de la ciutat. Al passeig maritim i a l' avinguda del  Mar ja es disposa de serveis públics

19 Dronòdrom públic Gavà

La nostra proposta és equipar a la ciutat de Gavà amb el primer dronòdrom 100% públic de Catalunya.

 L'auge dels drons o aeronaus pilotades per control remot (RPA) ha motivat que creixi la demanda d'espais adequats per fer-los volar, 
jugar-hi i, fins i tot, celebrar competicions esportives.
 El dronòdrom o circuit de pilotatge de drones donaria servei a tots els ciutadans de Gavà.

 L'espai proposat seria l'Antiga Fabrica Ytong, l'espai és ampli i amb superfície cimentada i àmplia per desenvolupar l'activitat.
 Una altra possible zona habilitada seria a l'esplanada de Can Trias.
 La inversió seria mínima, caldria habilitar una pista d'aterratge, zona de control i una xarxa que cobrís el recinte per a la seguretat i no

La població de Gavà es troba en un espai aeri controlat, tema aeroport, en teoria no es pot volar drons en aquests 
espais, excepte si ha coordinat un estudi aeronàutic de seguretat amb el gestor de l'espai aeri. La normativa és molt 
extensa per veure la viabilitat d'aquest projecte, seria adient fer la consulta amb l'Agència Estatal de Seguretat Aèria 
(AESA) o el Departament d'Interior. Per altra banda no és considera una millora d'espai públic, seria un nou 
equipament, els equipaments no son objecte de Junts Fem barri

20 Reduir la velocitat i sorolls del carrer Calafell com alternativa a l'Autovia de Castelldefels

Sovint els carrers Calafell i parcialment Tallinaires son una via que enllaça des de el Passeig Marítim de Castelldefels i genera un flux 
de vehicles com alternativa a la pròpia Autovia. Vehicles amb molta velocitat, accidents freqüents amb la intersecció del carrer Sitges, 
cap mena de radar "de facto", contaminació, etc, etc. Part de aquest transit ve del nombrosos espais de oci diürn i nocturn de la zona 
de Castelldefels.
Soc conscient de que caldria un estudi acurat per veure com es pot revertir el transit en direcció Est a Oest per reconduir-lo. Tot el 
barri quedaria mes relaxat NO /es farà des de Mobilitat

És un canvi de mobilitat que s'entén no és objecte de Junts Fem Barri. Malgrat l'exposat, es creu que segons el que 
s'exposa en la petició pot ser útil incloure senyalització d'orientació en aquest punt cap a la C-31 . La instal·larem

21 Iluminar alguna zona ( a determinar) de la platja per la nit ( de la posta del sol per example fins les 00:00)

Iluminar la platja  des que baixa el sol fins les 00.00 mitjançant plume solars ( o moi + bateries) per tenir una plâtra il.luminada i que 
la gent puni passejar a la llum de la lluna per la vora de l' agita ( atractiu turistic per la platja).

La zona a definir pels experts de forma que l'impacte sigue bait per la natura pero agradable a l'hora pels ciutadans. NO

Les actuacions directes a la zona de platges necessiten de l'autorització del departament de costes i la implantació del 
mobiliari a les mateixes es gestiona des de l'AMB, no podem per tant pendre el compromís d'incloure aquesta actuació 
a JFB ja que no podem garantir que sigui autoritzada

22 Animación municipal a les platges ( activitats de jogging, ludiques etc) - zona platja a definir pels experts- 

Comptar amb una parella de monitors que facin animació socio cultural per nens 4 a 12 per example a un parell de zones de la platja 
amb fins civics: educatives i preventives com
> com cuidar la platja 
> quins animalets i plantes trobem i como no destruirlos
> que hi ha sota la sorra ( petxines, etc )
> vigilar les onades
> altres d'interés o promoción
Tot aixó amb jobs, balls, etc on pugs participar nens I porque no tamable es poden dissenter man pares ( 1 hora al dia per exemple al 
migdia de 12 a 13:30) no/ok

El programa Junts Fem Barri recull propostes directes sobre l'espai públic, la seva proposta fa referència a activitats 
per tant no entraria en les bases d'aquest programa. Ara bé, des de l'AMB es fan activitats com la que proposa pot 
consultar al web d'aquesta institució i la de l'Ajuntament. També  es fan accions des dels casals d'estiu i activitats 
promogudes des del departament de medi ambient de l'Ajuntament de Gavà.

23 No más excrementos y orinen de perros en Gavá 

Establecer una ordenanza municipal donde los perros a parte de ir atados y  ciertas razas peligrosas con bozal, todos y cada uno de 
los perros que sean de Gavá o visiten la ciudad deberán llevar pañal. Tolerancia cero contra los dueños incívicos que abandonan los 
excrementos y dejan orinan en cualquier sitio a sus mascotas. Y los 50.000€ los destinaría a premiar a los ciudadanos que denuncien 
a los dueños de los perros sin pañal. NO No és una actuació d'actuacions de  millora de l'espai públic,

24 Creació de una zona de platja de "silenci" ( a definir on i tamany)

Senyalitzar la platja com a zona de silenci ( tal com es fa a molts transports I hotels) per ser la primera platja al baix Llobregat del 
silenci ( com altres a zones molt famoses). Fer recomanacions ( portar headphones, no cridar, baixar el movil, etc es poden recuperar 
d'altres llocs on ja es fa amb molt d'exit).

Mesurar el soroll és fàcil  i econòmic. un parell o tres de sensors estratègicament ubicats permetrien publicar el scroll mig de la platja 
a la web o app del la platja de l'ajuntament. ( tots els mòbils mesuren el scroll ambiental)

Tenir una platja distintiva de qualitat ( neta, silenciosa, ....) NO
La seva proposta no seria una proposta de millora d'espai públic, estaria dins d'accions de campanyes de civisme, 
traslladarem la seva proposta perquè sigui valorada



25 Creació d´esculls ( arrecifes ) a prop de la costa per atraure peixos i turisme

Es poden crear i senyalitzar esculls per atraure peixos i fer que aumentan els visitants per tenir una platja de millor nivel ecologic. Si 
es fa bé els nens i nenes poden vuele els peixos amb gafes de bucear o equips senzills.
L'ajuntament podría promocionar una sensibilidad per la sostenibilitat i la cultura al medio ambient i la protecció de la costa doncs els 
sculls protegeixen la platja.
Es poden reutilizar vaixells vells, peces de formigó de rebuig, etc ( que no contaminin ) i senyalitzar.ho.
Estudi, tranport etc. desconec el que es pot fer amb 50.000 peró es pot demanar patrocini a organizations de protección per que 
ajudin a recatar i alguna marca que faria promocio ( peix congelat,etc).
Idea per treballar viabilitat. NO

Les actuacions directes a la zona de platges necessiten de l'autorització del departament de costes , no podem per tant 
pendre el compromís d'incloure aquesta actuació a Junts Fem Barri  ja que no podem garantir que sigui autoritzada

26 Contenidors i millores al carrer Salamanca.

Amb els arranjaments de la ctra santa creu de calafell, han llevat tots els contenidors d'escombraries del carrer Salamanca, també les 
voreres estan en molt mal estat, i la majoria de veïns són persones molt grans que van amb caminador i se'ls fa molt complicat el 
poder caminar pel seu carrer i llençar les escombraries per la manca dels contenidors que tan sols están situats a la ctra santa creu de 
calafell. NO

Les actuacions a la carretera A Santa Creu de Calafell i la construcció d'un carril per a bicicletes ha obligat a reubicar
algunes bateries de contenidors amb els criteris de mantenir una distància inferior als 150 metres respecte els usuaris i
tenir garantit l'accés dels vehicles pel seu buidatge

27 Restaurants amb opcions sense gluten.

En Gavá només existeix un restaurant (Tasta'm) que ofereix alguna opció sense gluten. Seria molt interessant, el potenciar aquesta 
opció al nostre poble per a no haver de desplaçar-nos a Barcelona, ja que som moltes les persones al nostre poble, que el nostre cos 
no tolera el gluten. NO La seva proposta no és una millora d'espai públic, la traslladarem al departament de comerç

28 Palos de apoyo a los arboles Av Joan XXIII
Los arboles nuevos necesitan apoyo para crecer y que no hagan daño a nadie
Ubicación: Av Joan XXIII NO Tots els arbres que es planten disposen de tutors durant els primers anys d'arrelament. 

29 Millora de les pistes esportives del parc Mileni
En el parc de Mileni hi ha una pista petita que s’utilitza per jugar a básquet i futbol. La proposta és ampliar la pista afegir una més per 
facilitar que es punguista jugar ambdós esports alhora. Si

S'ajusta la petició ciutadana per fer-la possible, es planteja la construcció d'una pista de basquest de 3x3 - PROPOSTA 
10

30 Millores al parc del Calamot (zona exercici, ping pong)

Parc del Calamot.

- La zona adaptada per fer exercici (calistenia) és molt limitada. La proposta és ampliar-ho.
- Instalar taules de ping pong. SI PROPOSTA 19

31 Accés directe a Clara Campoamor des de Av. Joan Carles I

La meva proposta és fer un accés directe des de l'Avinguda Joan Carles I fins al carrer Clara Campoamor. Això facilitaria l'accés a tots 
els veïns d'aquesta part de la ciutat ja que cada vegada que anem a les nostres cases hem de fer una voltera considerable (veure 
document adjuntat; en vermell la situació actual, en verd la proposta). No és problema fer-ho un dia, una setmana o un mes, però 
any rere any és molt incòmode. 

SI PROPOSTA 30

32 Fuentes Adaptadas para perros No hay apenas fuentes adaptadas para que los perros puedan beber y no supongan un riesgo para las personas. SI
Se presentan en diferentes propuestas actuaciones asociadas a correcans, en todas ellas se podrà contar con fuentes 
para perros. PROPUESTAS 4, 25, 34 y 36

33 Autobus a demanda a La Sentiu

Les freqüències horàries en el barri de La Sentiu en el desplaçament de l'autobus són massa llargues. Certament, cal esperar entre 45 
minuts o una hora a que passi pel barri per poder-ne fer ús.
Això implica que les persones del barri necessitin més el cotxe per arribar al centre de la ciutat. Estem més desconnectat i fem més 
impacte ambiental.
Valdria la pena valorar l'autobus a demanda com es fa en barris similars a Barcelona NO

No és una millora d'espai públic, és una millora del servei de transport. D'altre banda, la implantació del servei a 
demanda no millora les freqüències

34 Instal·lació correcans i més i millors pipicans

Per tal que els gossos del nostre municipi puguin fer les seves necessitats sense embrutar els carrers, i jugar lliures sense molestar 
ningú, proposo la instal·lació a diferents punts de la ciutat ( mínim 1 a cada barri) de pipicans i correcans. (Hi ha 7000 gossos censats 
a Gavà i actualment només disposen de 2 pipicans.) SI

Al centre de la ciutat es dificil poder disposar d'espais prou amplis per implantar correcans, en les propostes inicials de 
projectes a votar figura un corecan al carrer  Roger de Flor PROPOSTA 25, correcan a Gavà Mar PROPOSTA 4, correcan 
a la zona industrial PROPOSTA 36 i millora de correcans del Mil.lenni i l'Arborètum PROPOSTA 34, en altres actuacions 
de transformació de ciutat com el futur projeccte de la Plaça de Catalunya ja es contempla la construcció d'un espai 

35 Crear sombra en parques
Seria necesario poner sombra en el parque de las panas y en el parque de la plaza de la libertad, los meses de calor no se puede ir a 
jugar. SI

El parque de las Panes se considera con suficientes árboles que ofrecen una sombra natural. Se incluye la PROPUESTA 
18 para la plaça Llibertat

36 Zona d'esbarjo per a gossos Parc la Flama

A Gavà hi ha aproximadament 8000 gossos censats i molts No Censats. Tenim 17 parcs infantils i 2 d'ells son àress d'esbarjo per a 
gossos.
Sol·licitem: Que siguin habilitades zones tancades al nostre municipi perquè els nostres gossos puguin relacionar-se adequadament i 
puguin fer exercici lliurement sense tenir por a ser sancionats.
Problemes dels Correcans que hi ha actualment:
Mil·lenni: esta a una pendent d'uns 20 graus, amb aquesta pendent moltes persones se han caigut i s'han fet mal perque rellisca. 
També la reixa, els gossos petits passen per abaix i els grans salten per a dalt. Esta envoltada de pins amb procesionaria. si

Al centre de la ciutat és dificil poder disposar d'espais prou amplis per implantar correcans, en les propostes inicials de 
projectes a votar figura un corecan al carrer  Roger de Flor PROPOSTA 25, correcan a Gavamar PROPOSTA 4, correcan 
a la zona industrial PROPOSTA 36 i millora de correcans del Mil.lenni i l'Arborètum PROPOSTA 34, en altres actuacions 
de transformació de ciutat com el futur projeccte de la Plaça de Catalunya ja es contempla la construcció d'un espai 
per a gossos

37 Retirada del Quiosc Rambla Casas

Es solicita que es tregui la parada sencera de l'antic quiosc que ara està abandonat. és perillós, lleig, i hi ha gent que hi fa festes i 
xivarri a les nits.
Ubicació: Rambla Casas, num 70. NO

La seva proposta no és una millora d'espai públic, és tracta d'una concessió en l'espai públic. Ara bé, es traslladarà al 
departament de concessions per a la seva valoració



38 Cambiar los bancos de Av. Diagonal
Los bancos de madera estan carcomidos. Se deberian cambiar por otro material para que no pasara.
Ubicación: Av. Diagonal SI PROPOSTA 14

39 Aceras anchasy adaptadas C. San Isidro
Quisiera poner aceras más anchas y con accesos adaptados para silla de ruedas.
Ubicación: Calle San Isidro NO

lamentablemente esta actuación supera el límite de 50.000 € establecido por el programa JFB, des de el programa de 
inversiones se trabaja para ir resolviendo los problemas de accessibilidad en el espacio público

40 Adaptar Pican Estacion de Renfe
Que el pipican de la estación de la carretera c-245 esté adaptado para personas con silla de ruedas.
Ubiación: Carretera c-245 SI PROPOSTA 33

41 Passeig marítim adaptat
Al passeig marítim hi ha d'haver accessos adaptats per gent amb cadira de rodes. 
Ubicació: Passeig marítim No/ok

La platja de Gavà ja compta amb accessos adaptats a la platja, places d'aparcament reservades prop d'aquests 
accessos i ofereix el servei de bany amb cadires anfibia

42 Poner Pista nueva de baloncesto
No hay espacios destinados a practicar el baloncesto sin tener que estar a través de una pista de fútbol, que te obliga a elegir entre 
jugar a futbol o jugar a baloncesto.  Hay que hacer una pista sólo de baloncesto. SI PROPOSTA 10 (A VOTACIÓ)

43 Poner fuente decorativa en Pl. Ayuntamiento
Se podria poner una fuente decorativa en la plaza del Ayuntamiento, ya que es muy grande y se podria mejorar.
Ubicació: plaza ayuntamiento NO

La plaza Jaume Balmes ofrece un espacio diáfano adequado para realizar actos de ciudad, disponemos de fuentes en el 
parque de la Torre Lluch y la remodelación de la plaza Catalunya contemplará también un espacio de fuente, por otro 
lado una actuación de este tipo tiene un coste superior a 50.000 €, límite económico de las actuaciones de junts fem 
barri

44 Zona de aparcamiento en Av, Juan Carlos
Se podria poner debajo del puente una zona de aparcamiento.
Ubicación: Av Juan Carlos NO

El projecte de la C-245 empra pel carril bici  part del pont sota la C-245. No es detecta espai suficient per a habilitar 
estacionament

45 Añadir juegos al parque de Calamon
Habria que renovar el parque y añadri juegos nuevos, como un tobogán largo, tirolinas y algun circuito para bicis.
Ubicación: Parque Calamot SI PROPOSTA 20 ( A votació).

46 Circuito de Habilidades Poner circuito de habilidades para perros en el pipícan. SI PROPOSTA 25 l PROPOSTA 35  (A VOTACIÓ)

47 Arreglar voreres

Des del any 1988 que visc a Gavà, el meu carrer Francesc Pi i Margall núm.: 11 , mai s'han arreglat les voreres.
Estan totes inclinades i amb molts desnivells i trencades.  En aquesta situació hem passat i passem carros de nadons, carros de la 
compra, cadira de rodes, caminadors de la gent gran que anys abans ha passat amb el seu carro de la compra per la mateixa vorera 
destrossada i perillosa.
Sobretot el tram entre Pça. Catalunya i carrer Begues està fatal. No cal parlar quan el terra està mullat o brut de substàncies que 
rellisquen. 
O creuen de vorera (que està lleugerament millor) o per la carretera.
Gràcies NO Suposaria una despesa superior al que com a màxim pot destinar Junts Fem Barri a cada actuació,  50.000 euros.

48
Reforma de la Avenida Juan Carlos I  para facilitar la salida y entrada de 
vehículos a la ciudad en horas punta                                       

Mi propuesta para facilitar el tráfico de entrada y salida a la ciudad es que la avenida Juan Carlos I vuelva a tener dos carriles de 
bajada y dos carriles de subida, o de salida y entrada al pueblo, además de que se eliminen algunos pasos de peatones que hay en la 
avenida, ya que actualmente hay demasiados pasos de peatones y la circulación se ve muy congestionada debido a los cruces, pasos 
de peatones..etc si a ello le añadimos que solo hay un carril para salir y un carril para entrar, los accesos y salidas al pueblo son muy 
lentos y hay muchas retenciones en las horas punta. Sería habilitar el carril bici para circulación de vehículos desde la gasolina BP 
hasta el semáforo que da paso a los peatones que acceden al parque del Calamot, para facilitar la  salida a la carretera que engancha 
con las autovías. no

És un canvi de mobilitat que s'entén no és objecte del  programa Junts Fem Barri . No va en la línia de mobilitat 
sostenible amb la que treballa el municipi

49
Modificación del último tramo de paseo marítimo que conecta con el inicio del 
tramo del paseo marítimo de Castelldefels visiblemente más deteriorado  

Mi propuesta es que reformen y acondicionen el último tramo del paseo marítimo que conecta con el inicio del tramo del paseo 
marítimo de Castelldefels , ya que está bastante deteriorado el pavimento , echando una nueva capa de alquitrán y equiparando la 
estética con el con la continuación del paseo marítimo que está mejor conservado , retirando los bancos de piedra antiestéticos que 
no casan con la estética del paseo, actualmente sólo se han sustituido las farolas por luces de LED, pero es necesario reformar  todo 
el conjunto urbanístico, árboles , bancos , pavimento etc NO

El presupuesto límite para las actuaciones de Junts Fem Barri son 50.000 €  y su propuesta tiene un importe superior a 
50.000 €. En el barrio de Gavà Mar se estan ejecutando proyectos de transformación y mejora desde el  programa de 
inversiones, su propuesta se valorará desde este programa  con el resto de necesidades de la ciudad y del barrio. Pero 
no tiene cabida en el programa Junts Fem Barri

50
Bus a demanda als carrers de Clara Campoamor i Montserrat Roig (Les 
Talaies).

La meva proposta és fer arribar un bus a demanda (com podria ser el GA1) als carrers Clara Campoamor i Montserrat Roig, ja que els 
accessos peatonals al barri estan en condicions lamentables.

La idea es que els veïns i veïnes que vivim en zones de més difícil accés tinguem el servei de transport públic a la vora de casa, 
evitant així l'ús del cotxe privat amb el consecuent impacte mediambiental. 
Aquest bus a demanda podria conectar amb el centre de Gavà (Renfe i la resta de línies d'autobusos) els barris més ayunyats com ara 
Can Espinós, les Talaies, la Sentiu o Can Tries. En aquests barris també hi vivim persones amb divereses necessitats com mobilitat 
reduïda,  amb cotxets i cadiretes, etc. NO NO ÉS UNA MILLORA ESPAI PÚBLIC, ÉS UNA MILLORA DE SERVEI DE TRANSPORT

51 Parque de Calistenia (Street workout), Can Tries.

Creación de un parque de Calistenia (Street workout), junto al parque infantil de la Riera de Sant Llorenç de Can Tries para realizar 
actividades físicas, promocionar el deporte, crear hábitos saludables en el barrio y para todos los deportistas que transitan por la zona 
por sus numerosas rutas de montaña. SI

SE considera interesante dotar con parques de calistenia, hay dos propuestas de emplazamiento para este uso del 
espacio público. PROPUESTA 19 y 26

52  pista municipal per a la pràctica de tennis o pàdel a Gavà 
Penso que estaria bé crear una pista municipal per a la pràctica de tennis o pàdel a Gavà sobretot de cara als joves però també a 
altres col·lectius NO

Junta Fem Barri és un programa que actua sobre l'espai públic no sobre equipaments, es traslladarà la seva proposta al 
departament d'esports

53 Quitar Palos de madera en can trias

En el barri de Can Trias aun hay pósters de madera antiguos de telèfons y  electricidad en medio de la CALLE. No se puede pasar con 
carros. Deberian quitarlos.
Ubicacion: Barrio de can trias NO

El límite econòmico de las actuaciones de Junts Fem Barri son 50.000 €, esta propuesta tiene un importe muy superior, 
en las actuaciones de mejora integral de calles que se han ejecutado y se ejecutaran en el barrio se prevee en 
desmontaje y de las líneas aéreas

54 Màquines d’exercicis a Font Groga
Hi ha molta gent gran que ens vindria bé tenir unes màquines per fer exercici en aquesta zona.
Ubicació: Font groga si PROPOSTA 33

55 Pintura antipixums a la Font Groga
En tota la zona la gent orina al carrer molt sovint i fa molta pudor, es podria posar pintura antihidrofila per evitar que es pixi tant.
Ubicació: zona de Font Groga NO

Es trasllada al servei de neteja per a que incorpori la zona a la programació de neteja amb aigua a pressió. Aplicar
aquests tipus de pintures en façanes privades no és possible, d'altra banda, tampoc eviten el problema.



56 Baches antivelocidad en Joanot Martorell
Hay que poner baches antivelocidad en el cruce de Joanot Martorell con pau vergos. Los coches pasan siempre mut rapido por ahi y es 
muy peligroso para todos. NO

Aquesta petició es va valorar ja amb anterioritat i es va descartar. Malgrat l'exposat, és un carrer que te una secció 
sobredimensionada de calçada, millorar la secció actual és una intervenció que te una despesa superior a 50.000 €

57 Crear zones d’aparcament a la zona Diagonal

Hi ha molt poc espai per aparcar a la zona de la Diagonal i els veïns voldríem una mica mes de llocs, ja que aguantem totes les festes 
i no tenim després lloc per aparcar. Encara que sigui només per a resident.
Ubicació: zona de la Diagonal NO

No és una proposta de millora concreta de l'espai públic. L'espai lliure que es detecta més proper és el  futur 
aparcament que s'acondicionarà en breu amb les obres d'ampliació del cementiri. 

58 Mejorar el Pipican de Zona 0. Se podrian poner cosas como una vallas más altas y algún juego para los perros de agilitat. SI PROPOSTA 34

59 Piscina descoberta A Gavà li vindria bé tenir una piscina descoberta per a l'estiu. NO
Junts Fem barri actua sobre espai públic, la proposta és d'un nou equipament que té un pressupost molt superior a 
50.000 e

60 Actualització per la Plaça Llibertat Es podria posar: una zona amb més ombra i més zona verda. SI PROPOSTA 18

61 Pipican Placita del Calamot Se podria poner otro ya que van muchos perros en este parque. Si
Cerca del parc del Calamot ya existe el correcan del parc de l'Arboretum, existe una propouesta de mejora de este 
correcan PROPOSTA 34

62 Valla en Skate Parc Carretera de A Santa Creu de Calafell
Se podria poner un valla en este Skate parc para protejer a los usuarios ya que la carretera está al lado.
Ubicacion: Carretera Santa Creu de Calafell NO/OK ESTÀ PREVISTA EN LA OBRA DEL VIAL CÍVIC de Santa creu de Calafell

63 Cargadores de patinetes eléctricos Se podria poner cargadores públicos para patinetes eléctricos cerca de la zona Pl.  Jaume Balmes. no
Se desestima la petición , se considera que el patinete eèctrico és facilmente recargable en domicilio, puesto de 
trabajo etc

64 Pista de Skate en Parque del Mil·leni Hay una pista, se podria poner otra cerca del auditorio para que los skates no molesten a los que juegan a futbol o a basquet. NO
En les edicions anteriors de junts Fem barri es van millorar les pistes del parc del Calamot i Gavmar, és considera més 
adient seguir invertint i potenciant aquesta pràctica en aquests emplaçaments

65 Mejorar espacios deportivos del Pavellón Jacme March Se podrian hacer mejoras como cambiar las vallas, hacerlas de un material menos abrasivo para la gente i ponerlas más altas. NO Junta Fem Barri és un programa que actua sobre l'espai públic no sobre equipaments
66 Señalar Correctamente las zonas de aparcamiento Calle Mercadona Las pintadas de la calle del Mercadona que señalizan los sitios de aparcamiento no se ven, se tienen que pintar. NO El departamento de movilidad las revisarà y las pintarán si es necesario

67 Pipican al centre del poble Caldria un pipican  a prop del centre del  poble. Que sigui espaiós i planer. SI

Al centre de la ciutat es dificil popder dispossar d'espais prou amplis per implantar correcans, en les propostes inicials 
de projectes a votar figura un corecan al carrer  Roger de Flor PROPOSTA 25, correcan a Gavamar PROPOSTA 4, 
correcan a la zona industrial PROPOSTA 36 i millora de correcans del Mil.lenni i arboretum PROPOSTA 34, en altres 
actuacions de transformació de ciutat com el futur projeccte de la Plaça de Catalunya ja es contempla la construcció 
d'un espai per a gossos

68 Brosses amb dispensadors de bosses
Es podria posar bosses amb dispensadors de bosses a la vía pública, per a que als propietaris de gossos tinguin més facilitat per 
recollir els excrements. NO Es treballa des de les campanyes de civisme en la tinença responsable d'animals de companyia

69 Voreres adaptades zona baix  Passeig Maragall 
Hi ha voreres molt estretes en aquella zona, que impossibilita que persones amb cadira de rodes hi puguin accedir. Tampoc està 
adaptada. no

L'actuació que proposa  té un import superior al programa Junts Fem  Barri, des del propgrama d'inversions es treballa 
per millorar l'acssesibilitat de la ciutat

70 Parc infantil 0-3 zona baixa Passeig  Maragall
Es podria fer un parc a la zona baixa  de P. Maragall , ja que hi ha jocs per a nois i nens més grans però no per nens d'aquestes edats 
(0-3). si

A la part inferior del passeig Maragall hi han el parc infantil de la plaça Llibertat, que és proposa millorar amb la 
PROPOSTA 18, el parc Sant Jordi i el parc de les Pannes

71 Més bancs a la zona baix Passeig  Maragall En aquesta zona no hi ha prou bancs per a la gent gran. Es podria posar uns quants. si PROPOSTA  21

72 Carril Bici en la Rambla

Se necesita una carril bici en la rambla poque pasan siempre muchos patinentes y hay que poner alguna señalización porqué es 
peligroso con tanta gente yendo a pie. 
Ubiación: Rambla NO

La Rambla és un espació compartido de bicicletas i peatones, ya tiene la señalización adequada, con la revisión de 
ordenanza que se està trabajando se regularà y señalizarà el uso del patinete

73 Més  llocs per aparcar al centre La gent de Gavà voldria més espais gratuïts per poder aparcar al centre, que podem comprar i consumir a prop. NO
No és una proposta concreta de millora de l'espai públic, amb la intenció de fer la ciutat més saludable estem 
treballant per generar boses d'aparcament i facilitat la mobilitat 

74 Zona d'ombra a la Pl. Balmes (Ajuntament) Es podria posar una zona d'ombra ja que a l'estiu fa molta calor. També Condicionar els bancs per utilitzar-los ales nits d'estiu. si PROPOSTA 15

75 Posar paperes al C/ Santa Teresa Abans al Carrer Santa Teresa hi havia unes papereres que van retirar. Que les tornin a posar. NO No ens consta, es revisarà la zona per si en cal col·locar alguna més

76 Mejorar Calle San Pedro

Se podria poner más cosas en la Calle San Pedro, como por ejemplo:
- Bancos en las aceras
-Fuentes de agua
-Mejorar el alcantarillado que cuando llueve no coje agua. no hemos revisado la dotación de mobiliario de la calle Sant Pere y la consideramos adequada

77 Accessibilitat al Carrer Federico Garcia Lorca

Amb cadira de rodes no es pot passar bé pel carrer, sempre s'ha d'anar per l'asfalt. les voreres no estan adaptades amb pendents i 
les voreres son estretes i amb pals que impedeixen anar amb cadira de rodes.
Ubicació: Carrer Federico García Lorca. NO Lamentablement la seva proposta de reforma del carrer te un cost superior a 50.000€

78 Pipican en la Zona Plaça Catalunya Se podria poner un pipican cerca de la Zona Pl Cataluña. NO/OK
En el futur projecte de ciutat de  transformació  de la Plaça de Catalunya ja es contempla la construcció d'un espai per 
a gossos

79
Convertir en peatonal el Tramo de Calle Montflorit entre Paseo Maragall y San 
Pedro

Debido al transito de personas  se podri hacer peatonal o bien hacer este tramo de paso reducido ( como han hecho en calle Cap de 
Creus) 
Ubiació: Tramo de Calle Montflorit entre Paseo Maragall y San Pedro NO L'import d'aquesta actuació és superior al límit establert en el projecte Junts Fem Barri de 50.000 e per actuació

80 Mejorar pavimento de la zona central de tierra del paseo Maragall
Cuandol lueve se crean muchos charcos en la zona de arena  de la zona central (no zona infantil). Arreglarlo o mejorar el pavimento. 
Ubicació: Paseo Maragall NO

Els paviments de sauló són irregulars i drenants, els bassals que es poden formar en episodis de precipitacions fortes
desapareixen en poc temps. No obstant, es revisarà la zona per si calgués alguna aportació.La PROPOSTA 14
cantemplarà actuaciones de mejora en l'Avd Diagonal

81 Mejorar el espacio de la Torre LLuh
Se podria poner:
- un toldo para el sol, sobretodo en la zona de los columpios, como se ha hecho con Vila marina. no Con la disposicion actual de juegos se considera que ya dispone de zonas de sombra adequadas

82 Millorar voreres i esfalt C/ passatge Transversal
S'ha de millorar els voreres i asfalt i fer-lo peatonal 
Ubicació: Passatge Transversal NO L'import d'aquesta actuació és superior al límit establert en el projecte Junts Fem Barri de 50.000 e per actuació

83
Millorar la iluminació i els accessos de l'Skate al costat de la gasolinera 
carretera direcció Castelldefels

Millorar la iluminària i l'accés amb via peatonal, per generar més seguretat. 
Ubicació: Gasolinera de la carretera direcció Castelldefels. NO/OK

Les actuacions que s'estan portant a terme en tot el municipi de millora d'enllumenat d'espai públic i arranjament del 
vial civic de la C245 milloran tant l'enllumenat com la seguretat de l'accés peatonal



84 Piscina da Verano Gavà necesita una piscina de verano. NO
Junts Fem barri actua sobre espai públic, la proposta és d'un nou equipament que té un pressupost molt superior a 
50.000 e

85 Bicicletas electricas para generar electricidad
La idea seria poner bicis estáticas para hacer ejercicio en la via pública, pero que que incorporen baterias eléctricas que se utilizasen 
para la luz pública. Se podria recompensar a las personas que vaya con vales de descuento o con otros premios. NO

No se considera viable por el rendimiento que se pudiera obtener y la inversión necesaria. Estamos trabajando en 
medidas de generación de energía y ahorro energético mucho más efeicientes

86 Aceras más anchas del barrio de Can Trias
No se puede pasar con el carro de un bebé y tienes que ir por la carretera. 
Ubicació: Barrio de Can Trias NO

El límite econòmico de las actuaciones de Junts Fem Barri son 50.000 €, esta propuesta tiene un importe muy superior,  
En la medida que el programa municipal de inversiones lo permita se realizaran  actuaciones de reforma integral el las 
calles del barrio como las ya ejecutadas en los últimos años

87 Iluminació intensa a l'Avinguda Joan Carles I

Els llocs on passen vianants necessiten estar més iluminats. Esl cotxes no poden distingir amb seguretat quan creuen el carrer. És per 
la seguretat de tothom. 
Ubicació: Al llarg de l'Avinguda Carles I, especialment als passos de vinanants. NO/OK

Actualment s'està implantant  el pla d'enllumenat a tot el municipi que consisteix amb el canvi de totes les llumeneres i 
detecció de deficiències a la xarxa, per tant la seva petició quedarà recollida des de aquesta actuació

88 Reemplazar árboles por árboles frutales
La idea seria reemplazar los árboles por otros que den frutos comestibles de forma estacional. 
Se podrian hacer de varios  tipos de frutas, para que no den frutos todos a la vez. no

Actualment es segueix el criteri de plantar arbres fruiters en zones de parterres i en parcs i jardins per tal d'afavorir la
biodiversitat i al mateix temps evitar els nombrosos inconvenients que genera la seva persència en zones de vianants.
Aquests inconvenients obliguen a multiplicar els serveis de neteja i realitzar podes excessives a l'arbrat el qual esdevé
més propens a patir plagues.

89 Campo de Fútbol de Césped Campo de Fútbol con Césped. NO Junta Fem Barri és un programa que actua sobre l'espai públic no sobre equipaments

90 Adaptacion para silla de ruedas de la Calle Avenida Diagonal
No se puede ir en silla de ruedas por esa calle.
Ubicación: Calle Avenida Diagonal si

La avenida Diagonal ofrece itinerarios adaptados por las aceras laterales y por los pasos transversales de la misma. La 
PROPUESTA  14 presentarà mejoras puntuales de la Avenida Diagonal

91 Mejoras del Barrio de Ausiàs March
La AVV Ausiàs March propone tres mejoras para el barrio. 
La primera sería asfaltar y añadir elementos para realizar ejercicio para mayores en el trozo de tierra en la Plaza Primero de Mayo. SI

PROPUESTA  23  (A VOTACIÓ)

92 Mejoras Barrio Ausiàs March
Segunda propuesta de la AVV Ausiàs March:
Reasfaltar el suelo de la Plaza Primero de Mayo a la altura del número 2. SI

PROPUESTA 22  (A VOTACIÓ)

93 Mejoras Barrio Ausiàs March 3a propuesta AVV Ausiàs March. Mejorar el suelo del pasaje que da a la calle Jaume Huguet. si PROPUESTA 22  (A VOTACIÓ)

94 Millorar voreres i asfalt C. de Pere el Gran / Rbla. Pompeu Fabra Millorar voreres i asfalt C. de Pere el Gran / Rbla. Pompeu Fabra. no
La campaña anual de asfaltado valora las prioridades para determinar que calles se asfaltan, junts fem barri pretende 
mejorar el espacio público, no son propuestas de mantenimiento de la ciuadad

95 Limpiar la resina de los parques de Av. Juan Carlos I En la primavera los árboles sueltan una resina muy molesta, se deberia quitar. NO
Si es refereix als efectes del pugó i similars en algunes espècies de l'arbrat viari, dir que es realitzen els tractaments
fitosanitaris pertinents i es procedeix amb regularitat a la neteja amb aigua a pressió de les zones afectades. 

96 Separa y ampliar la pista de deportes del Parque del Mileni
En parque del Mileni separa las pistas y ampliarlas para poder jugar a varios deportes a la vez. 
Ubicació: Parque del Mileni SI PROPOSTA  10 (A VOTACIÓ)

97 Reformar Pipican Parque del Mil·leni

Se deberian poner los bancos alejados de la vallas para que los perros no las salten. Junto con poner vallas mas altas y papeleras con 
bolsas para los desechos. 
Ubicació: Parque del Mileni. SI PROPOSTA 33  (A VOTACIÓ)

98
Renovación zona juegos infantiles (suelo y juegos) de la Plaça del Primer de 
Maig Renovación del suelo de goma y los juegos infantiles de la Plaça del Primer de Maig. SI PROPOSTA 23  (A VOTACIÓ)

99 Asfaltado zona tierra en la Plaça del Primer de Maig
Proceder al asfaltado de la única zona de tierra que queda en la plaça del Primer de Maig, ya que se producen constantemente 
inundaciones y barrizales. SI PROPOSTA 22  (A VOTACIÓ)

100
Bus a demanda als carrers Clara Campoamor/Montserrat Roig (Barri Les 
Talaies).

La meva proposta és fer arribar un bus a demanda (com podria ser el GA1) als carrers Clara Campoamor-Montserrat Roig, ja que els 
accessos peatonals al barri estan en condicions lamentables i no cumpleixen la normativa.
La idea es que els veïns i veïnes que vivim en zones de més difícil accés tinguem el servei de transport públic a la vora de casa, 
evitant així l'ús del cotxe privat en favor del transport public i amb el consecuent benefici ambiental.  Aquest bus a demanda podria 
conectar amb el centre de Gavà (Renfe i la resta de línies d'autobusos) els barris més ayunyats com ara Can Espinós, les Talaies, la NO La propuesta no és una mejora del espacio público es una mejora del servicio de transporte

101 Enterrar el cableado de la calle Colomeres Enterrar el cableado de la calle Colomeres, la zona arriba de la Pl. Balmes.También se podria agregar Bancos y Papeleras. NO
Retirar el cableado aèreo de telefonica i e-distribución de esta zona tiene un importe superior a 50.000 €. Se ha 
revisado la dotación de bancos y papeleras y se considera correcta

102 Mejorar la Zona del Parque del Mil·leni

Se podria poner:
Un campo de futbol abierto.
Mejorar los bancos, hacerlos de otro material
Poner luces. SI PROPOSTA 10, en esta propuesta se mejora el campo existente y se proppone realizar otro de basquet 3x3

103 Mejorar la Calle Roger de Flor

Se podria hacer:
Papeleras, hay muy pocas y la gente tira las cosas en el suelo.
Poner accesos en las aceras para carritos y sillas de ruedas. NO/OK

La mejora propuesta tiene un importe superior a 50.000 € , se ha revisado la dotación de papeleras y se considera 
correcta. Em la proxima campanya de asfaltado se asfaltarà esta calle

104 Poner una sombrilla en el Parque de la Roca
Se podria poner una sombrilla para el verano, que hace mucha calor.
Ubicación: Parque de la Roca SI PROPUESTA 1  (A VOTACIÓ)



105 Arreglar y Mejorar la Riera de Sant Llorenç, entre el pasaje transversal
Hay un agujero muy peligroso en el suelo, que cuando llueve se inunda y se puede hundir. 
Ubicación, Riera Sant Llorenç con Passaje Transversal NO Es trasllada la incidència a manteniment per a la seva inspecció.

106
Construcción de una escalera mecánica para facilitar el acceso desde Rambla 
de Pompeu Fabra a la calle Montserrat Roig.

Propuesta de construcción de una escalera mecánica para acceder desde Rambla Pompeu Fabra a la calle Montserrat Roig para 
facilitar el acceso a los vecinos y vecinas, ya que el camino que existe actualmente no cumple la normativa de accesibilidad. No todos 
las personas que vivimos en este barrio tenemos transporte privado y hay personas con movilidad reducida.
La idea de esta propuesta es la de evitar el uso del transporte privado con el consiguiente beneficio para el medioambiente. NO La instalación de una escalera mecànica tiene un coste superior a 50.000 €

107 Mejorar el Parque  del Passeig Maragall
Se podria poner:
Un columpio para los niños. no El parque del passeig Maragall ya cuenta con un columpio adaptado

108 Propuesta de Movilidad para Gavà

Los containers deberian poder cambiar de sitio con algo de frecuencia, ya que los vecinos tienen que aguantar siempre los containers 
en la puerta de su casa. 
Se deberia prohibir a las furgonetas aparcar al lado de los pasos de zebra.
Habria que quitar todos los semáforos de la ciudad, antes se circulaba muy bien si ellos con las señales de trafico, es un gasto NO

La ubicació dels contenidors és una qüestió complexe i condicionada per les característiques de la recollida lateral, que
exigeix que els contenidors se situin al costat dret del vehicle. D'altra banda, establir una rotació de les àrees de
contenidors no és factible tenint en compte que en la majoria de les situacions, la ubicació actual és la única possible.

109 Mejorar el Pipican del Mil·leni

De entrada està mal ubicat, està inclinat i hi ha molt de fang.
-La font hauria d'estar a fora del recinte
-Afegir una tanca de reixa.
-Fonts exclusives per gossos.
-Més iluminació. SI PROPOSTA 34

110 Mejora la Av. Eramprunyà

las llambordas estan levantadas
Hay que talar los árboles que causan esto.
No funciona la escalera mecánica
Hay que poner Los containers un poco más separados

Ubicació: Amadeu Vives amb Roger de Flor. NO/OK
Desde el  programa municipal de inversiones municipal se está trabajando en el projecto de remodelación integral de 
la avenida de l'Eramprunyà

111 Piscina descubierta para los meses de verano Piscina descubierta para los meses de verano. NO No es una propuesta de espacio público,es una petición de un equipamiento con un importe superior a 50.000 €

112 Piscina abierta para el verano

Me gustaría una piscina abierta para disfrutar del sol en verano. Gavà es un pueblo muy grande y sólo con dos piscina cubiertas y en 
el mes de agosto solo una, se quedan pequeñas.
Seria bueno, que el precio sea asequible y que los que hacemos piscina todo el año, tengamos un precio especial, o que el abono 
sirva. NO No es una propuesta de espacio público,es una petición de un equipamiento con un importe superior a 50.000 €

113 Piscina Descubierta
Una piscina descubierta que daría un servicio y será un lugar de esparcimiento fabuloso para todas la familias. Seria de disfrute 
general e inclusivo. Totalmente incluyente. En poblados pequeños existen tipo Begues, y los precios son accesibles. NO

No es una propuesta de espacio público. Es  una petición de un equipamiento con un importe superior a 50.000 € que 
no entra en los parámetros de Junts Fem Barri.

114
Asfaltado y colocación de juegos infantiles o para mayores en el antiguo 
parterre Carrer La Pau - Av. Joan Carles I

Asfaltar o colocar suelo de goma además de instalar juegos infantiles o para mayores en el parterre situado en el carrer de La Pau con 
Av. Joan Carles I . NO

Por la proximidad a la avenida Joan Carles I  no se aconseja colocar juegos infantiles. La PROPUESTA  20 contempla la 
renovación del parque infantil del parc de Calamot

115
Cambiar valla protectora de caídas a pasillo-parque Carrer La Pau - Carrer 
Jaume Huguet

Debido a que actualmente, la valla de malla romboidal de alambre la rompen constantemente y en la mayoría de las ocasiones hay 
roturas por vandalismo, se propone la colocación de una valla de paneles de malla de alambre soldado galvanizado, para obtener 
mayor seguridad. si

PROPOSTA 22  (A VOTACIÓ)

116 Posar reixes al Parc de la Diagonal
Posar reixes o zones habilitades per jugar a pilota, ja que moltes vegades la pilota pot anar al carrer, amb el perill que això suposa.
Ubicació: Parc de la Av. Diagonal. NO

La PROPOSTA  14 estudiarà diferents necessitats que presenta l'avd Diagonal, dins aquest estudi es valorarà la seva 
proposta tot i que la secció de l'avd, Diagonal dificilment permet jugar a pilota  (A VOTACIÓ)

117 Mejorar las bicis estáticas del parque del Mil·leni
La gente mayor necesitamos bicis estáticas de mayor calidad en el parque del Mil·lenni, las que hay no van bien.
Ubicació: Parque del Mil·lenni SI PROPOSTA 33  (A VOTACIÓ)

118 Campaña de concienciación sobre los desechos de los perros
En la Zona Diagonal estamos hartos de que los dueños de los perros no recojan sus desechos, se deberia hacer alguna campaña de 
concienciación con carteles u otros elementos. NO/OK

Junts fem barri es un programa de mejora del espacio público. El ayuntamiento tiene previsto iniciar en breve una 
campaña de civismo para mejorar la convinencia en el espacio público de nuestras mascotas

119 Reducir el Ruido de la Avenida Joan Carles I

Que la avenida Joan Carles I sea unidireccional, se acumula mucha circulación con lo que conlleva al ruido y no respetan las normas 
de velocidad. 
Evitaría el ruido de los coches, de las motos, contaminación, sobre todo en horas punta. 
Ubicació: Avenida Joan Carles I. NO

És un canvi de mobilitat que s'entén no és objecte del progrmaa Junts Fem Barri. No és viable

120 Árboles poco agradables de ver. sin sombra en Av. Joan Carles I
Se deberían cambiar por arboles que hagan sombra, y que no ensuciasen tanto como los que hay ahora. 
Ubicación: Av. Joan Carles I SI PROPOSTA 13  (A VOTACIÓ) 

121 Rambla Más Bonita

Soy vecina de Gavá, vivo en la Rambla, mi propuesta es una rambla más bonita: pintar los bancos, cambiar las sombrillas de los 
bancos. pintar los bancos de colores ( darle color a un paseo tan bonito como nuestra rambla, y muchas flores!
Ubiación: Rambla si PROOSTA 2  (A VOTACIÓ)

122 Renovación de los Jardines de Tomás y Valiente Con aparatos de gimnasia para los jóvenes y mayores. Si
Los jardines de Tomás y Valiente no se consideran la mejor ubicación para estos elementos pero se han considerado 
en las PROPUESTAS 19,26 y 33

123 Barandas para las escaleras de la Plaza Solidaridad

Poner barandas en las escaleras, y de la calle la Salut.

Ubiació: Plaza Solidaridad y Calle Salut. SI PROPOSTA 12  (A VOTACIÓ)

124 Renovación de las pistas de petanca Colocar sus respectivos marcadores además de una boca de riego. SI PROPOSTA 11  (A VOTACIÓ)

125 Renovación de los jardines de la Plaza Diagonal y Avenida Diagonal

Poner carteles para impedir que los perros defequen allí:

Ubicación: Plaza Diagonal y Avenida Diagonal NO

La PROPUESTA 14 incluye distintas actuaciones en la avenida Diagonal, entre ellas la señalización. En breve el 
ayuntamiento también realizará una campaña de civismo para mejorar la convivencia con nuestras mascotas (EN 
VOTACIÓN)



126 Arreglar la Calle Fortià Casanovas

Es una de las calles de entrada al pueblo y necesita remodelación ( ensanchar la acera ) Había un proyecto que no se llevó a cabo por 
la crisis.
Ubiación: Calle Fortià Casanovas NO/OK

El departamento de mantenimiento de la ciudad y movilidad ha estado trabajando con representates vecinales para 
mejorar las condiciones de la calle Fortià Casanovas de manera temporal, preveemos en otoño iniciar los trabajos. La 
reforma integral de la calle Fortià Casanovas requiere de una gran inversión, que por los parámetros de Junts Fem 
Barri (50.000 euros por actuación)no cabe en esta iniciativa.

127 Poner pilares en la Pl Padre Poveda Se debería poner pilares en la Pl. Padre Poveda para evitar que las motos aparquen allí y en la acera. Ubicación: Pl. Padre Poveda NO Es una propuesta de movilidad que no se considera adequada

128 Mejorar la iluminación 

La luz es muy tenue y no alumbra mucho, deberían poner otra farola más.

Ubicación: Carrer Treball, C/ Pi i Maragall y alrededores. NO/ok
Se está realizando la implantación del plan de alumbrado público en todo el municipio que esperamos resuelva estas 
deficiencias

129 Afegir paperers a la Rambla i a la Zona industrial Fan falta més paperes a la Rambla i a la Zona industrial. SI
Se ha revisado el nº de papeleras en la zona industrial y se considera eladequado, la PROPUESTA 2 actuarà en el 
mobiliari de la Rambla y se valorarà si es conveniente colocal alguna papelera más

130 Esfaltar el Carrer de les Moreres Volem que s'esfalti el Carrer de les Moreres. no
Junts fem barri son actuaciones de mejora del espacio público. En la campaña de asfaltado anual que prioriza el 
asfaltado de las calles más deterioradas se valorarà su petición

131
Pati interior veïns plaça magdalena trias, carrer gaudí, carrer de sant isidre, i 
plaça catalunya

Es podria arranjar el pati interior per a posteriorment obrir-lo al públic o bé que els veïns del barri tinguin una clau per a poder accedir-
hi. NO El interior de manzana es un espacio privado propiedad de los vecinos

132 Alumbrado Público en C/ Elisenda Montcada
Hay que bajar la iluminaria porque en hinvierno no se ve, la luz queda tapada por los árboles. 
Ubicació: Carrer Elisenda Montcada, entre Josep Moragues i AV. Diagonal. NO/OK

Actualmente se está implantando el plan de renovación de alumbrado de todo el municipio con lo que esperamos se 
mejore el alumbrado de la zona que indica, tambiém se revisará des del departamento de jardinería y se procederà a 
podar si se considera necesario

133 Sustituir Bolandas de Seguridad por jardineras en C/ Elisenda Montcada

Se podria sustituir por jardineras o por algun elemento decorativo fijo que sea estético y permanente. 

Ubicación: C/ Elisenda Montcada entre Av. Joan Carles I i C/ Josep Moragues. Si
PROPOSTA 13, dicha propuesta actuarà sobre el arbolado y jardinería de la Avd Joan Carles I. También recogerà esta 
propuesta  (EN VOTACIÓN).

134 Pilones calle Castelldefels con Olocau Poner pilones al lado de los pasos de zebra para que no puedan aparcar los coches NO ES una petición de movilidad que no se considera adequada

135 Arranjament parc infantil del mileni
El parc infantil està molt mal fet, és antiestetic i perillos. Les voreres del parc són molt altes i els nens poden prendre mal. No són 
pràctiques les barres enganxades amb moltes cordes, són perilloses. si

PROPOSTA 10, el parc infantil propiament compleix tot els requeriments de seguretat. Amb la proposta 10 es planteja 
la millora de la pista esportiva i fer una zona exclusiva per basquet 3x3 no reglamentària

136 Arranjament camino de la pava Arranjament camino de la Pava, només hi ha feta la meitat de la carretera. NO/OK No és una actuació en el marc del programa junts Fem Barri. Ara bé, està previst en la campanya municipal d'asfaltat.
137 Arranjament Torre Lluch Arranjament entrades parc Torre Lluch, arreglar paviment NO/OK des de mantenimiento de la ciudad se revisarà la zona
138 Millora avinguda del Barnasud Millorar l' entrada del poble. Només hi ha sorra, es podría posar plantes NO L'accés al poble per l'entrada de la C32 és competència de carreteres

139 Bancos en el cementerio En el cementerio municipal solo hay un banco en la zona de los columbarios, se podría poner más. NO

Junts fem barri es un programa para la mejora del espacio público, las actuaciones dentro del cementerio son 
actuaciones en quipamientos. Recientemente se han instalado nuevos columbarios con un espacio de bancos y la futura 
ampliación del cementerio también prevee más mobiliari

140 Fer peatonal el carrer Sant Antoni Abat Fer peatonal el carrer Sant Antoni Abat €
Junts fem barri destina 50.000 € por actuación. La reconversión de la calle Sant antoni Abat en peatonal tiene un 
presupuesto muy superior

141 Neteja carrer Major
Les escombreries que deixen les veïns fins que no les recullen fan molta pudor. El carrer està molt brut, s ha de entejar més sovint a 
canviar el sistema de recollida de deixalles. Podría venir el camió que neteja amb aigua NO Es dona trasllat a de la petició al servei de neteja

142 Espacios para que los perros orinen Seria interesante adaptar algunos sitios para que los perros puedan orinar por el centro sin molestar a los vecinos. SI

Al centre de la ciutat es dificil poder dispossar d'espais prou amplis per implantar correcans, en les propostes inicials de 
projectes a votar figura un corecan al carrer  Roger de Flor PROPOSTA 25, correcan a Gavamar PROPOSTA 4, correcan 
a la zona industrial PROPOSTA 36 i millora de correcans del Mil.lenni i l'Arborètum PROPOSTA 34, en altres actuacions 
de transformació de ciutat com el futur projecte de la Plaça de Catalunya ja es contempla la construcció d'un espai per 
a gossos.

143 Mejorar iluminación Pipicán del Mil·lenni
El pipican está oscuro, falta iluminación, una farola o luces que lo iluminen.
Ubicació: Pipicán del Mileni. SI PROPOSTA 34  (A VOTACIÓ)

144 Más papeleras en la Rambla

En la Rambla faltan papeleras.

Ubicación: Rambla Si La PROPUESTA 2 actuará en el mobiliario de la Rambla y se valorará si es conveniente colocal alguna papelera más

145 Que Can Sellarès no cierren los domingos

Es un recinto que está en obras todavía, pero  a veces dejan abierto para que los niños puedan jugar por ahí, se podria dejar abierto 
los domingos, mientras no suponga ningún inconveniente para las obras.

NO Can sellarés pertenece a Viladecans

146 Aceras en mal estado en Av. Eramprunyà
Las aceras estan en muy mal estado y la gente se puede caer y hacerse daño.
Ubicació: Av. Eramprunyà NO/OK El ayuntamiento està trabajando en el proyecto de remodelación integral de l'avenida erampruñá

147 Parc de la Plaça Amadeu Vives

Es podria posar:
- Una càmera de vigilància que enfoqués el parc, ja que hi ha molts problemes de convivència per la gent que va amb gossos grans 
que no haurien de dur.
-Els nens s'entravanquen amb el terra d'espuma, s'hauria de tornar a fer de nou.
- Es podria posar una tanca amb porta per a la zona infantil, així no podràn sortir d'allà amb tanta facilita.
Ubicació: Parc de la Plaça Amadeu Vives. NO

No hi ha previsió per a la instal.lació de càmeres en espais de joc. La millora del parc está contemplada en la 
PROPOSTA 28

148 Càmera de seguretat al descampat de Riera de St. Llorenç

En el descampat de terra s'aparquen molts cotxes i hi ha molts que els obren amb força i roben. amb una càmera de seguretat 
estaríem més segurs.
Ubicació: Descampat de la Av. de la riera de St. Llorenç No El descampat de la Riera de Sant Llorenç a la zona de la Bassa de laminació  pertany al municipi de  Viladecans



149 Mejorar Ca n’Espinós

Hacen falta contenedores, la basura se deja fuera y vienen los jabalíes a comérsela. 
Un parque infantil en la zona, a los niños les vendria bien, se podria aprovechar el bloque que se incendió hace tiempo.
Los caminos y carreteras no estan en condiciones, un dia tendremos una desgracia.

Ubicación: Ca n’Espinós Si
Instalación de de parque infantil. PROPOSTA 6. Para la mejora del vial el ayuntamiento está trabajando en el proyecto 
que tiene una inversión mucho más elevada que los 50.000 € del programa Junts fem barri

150 Parc bike trial

Me gustaría proponer la instalación de un Parc de trial en bicicleta en uno de los espacios verde de Gavà, parque del mileni o del 
calamot. Son unas instalaciones que no requiere de una gran inversión y cuenta con un mantenimiento mínimo. Sería óptimo para 
fomentar el deporte a los más jóvenes, es una práctica creciente en toda  Catalunya que cuenta ya con una grande cantidad de 
parques repartidos por toda Comunidade autónoma. En estes espacios se están creando escuelas de trial para todas las edades, 
organización de eventos de trial, como copas y campeonatos de Catalunya, carreras del campeonato de España, europeos y mundiales 
por parte de la federación UCI-RFEC. Gavá cuenta con varios pilotos y practicantes de esta modalidad, incluso un piloto 10 veces 
campeón del mundo como es dani comas. Creo que la creación de este espacio ayudaría al desarrollo técnico de los pilotos ya 
existentes y a la realización de eventos deportivos con partipacion de pilotos a nivel nacional y mundial y presupuesto a la captación 
de nuevos practicantes de la modalidad igual que sucede en todos los pueblos donde se encuentran otros parques de este tipo. Bici 
trial es un deporte de inclusión, desarrolla la concentración, el equilibrio, promueve los rectos y superación personales. NO

Consideramos que con los usos actuales del parc del Mil.lenni y del Calamot no tiene cabida esta disciplina. Se valorará 
su propuesta en el estudio de  futuros parques de la ciudad

151 Mayor visibilidad fachada ESPAI MARAGALL (fachada y promoción)

Reformar y dar visibilidad a la fachada del Espai Maragall. No puede ser que el auditorio de la ciudad no tenga visibilidad, y se haga 
ver más la inmobiliaria que hay al lado, asi mismo pasear por delante y no ver en destacado que oferta tiene como sucede en otras 
poblaciones.

La propuesta pide una mayor visibilidad del espacio y su programación. Si se da este cambio será mucho más sencillo que la gente se 
muestre interesada a acudir y no dejarlo todo en publicidad de redes. Ya que tenemos ese equipamiento en la ciudad, falta darle ese 
protagonismo en el exterior (fachada). NO

Junts fem barri es un programa para la mejora del espacio público, su petición propone actuar en un equipamiento y 
no entra dentro delos parámetros de esta iniciativa.

152 Arranjament escales Carrer Cal Mas de Bruguers

Arranjament de les escales i adaptació de l'accés per minusvàlids situades al Carrer Cal Mas, així com la millora de la resta d'aquest 
mateix carrer fins arribar a la parada d'autobús situada  a la carretera BV2401 en direcció a Begues i la seva il.luminació incrementant 
el número de fanals al llarg del carrer.
Es podría millorar les inmediacions del tram de carretera a alçada dels restaurants, i de les aceres que estiguin en mal estat fent-les 
més segures pels vianants.
També sería recomenable la senyalització un pas de peatons per creuar la carretera a l'alçada de les parades d'autobús si

PROPOSTA 7, la carretera BV2401 és competència de la Generalitat. Tot i això,  l'ajuntament traslladarà les seves 
peticions. La proposta 7 actuarà en la millora de l'entorn de les parades

153 Soterrament líneas elèctriques barri Bruguers 

Les voreres en el barri de Bruguers son molt estretes, just hi cap una persona i a més es troben envaïdes pels postes de llum, de 
telèfon i de les senyals de tràfic.
Això impossibilita l'accés amb una cadira de rodes, passejar la família amb un carret de nadó o amb els fills petits amb bicicleta, 
havent de baixar a la calçada cada pocs metres amb el perill que suposa.
Amb el soterrament de les líneas faría més segur passejar pel barri i s'eliminaría el cablejat aeri i els seus inconvenients. NO

El soterrament de les líneas aèreas reuereix de una inversió superior a 50,000 € que és la dotació de les actuacions de 
Junts fem barri

154 Carteles de precaución  para patinetes eléctricos Poner carteles de precaución de patinetes eléctricos en la rambla, ya que circulan sin vigilar con los peatones NO Es senyallitzarà  la prohibició  VMP (quan s'aprovi la nova ordenança municipal a Gavà)

155 Restringir las paradas y el acceso a vehículos ajenos a la Rambla en la Rambla

Vivo en la Rambla junto a la estación. Cada día tengo problemas para acceder al párking, también en la Rambla porque están los 
coches que paran en la estación y los que paran en el vial de la Rambla no se puede acceder. Esto ha llevado a tener incidentes con 
otros peatones e incluso me dieron un golpe en el coche.  Mi propuesta es que restrinjan las paradas y acceso a esa zona o cualquier NO/OK

No és considera una actuació de junts fem barri. Es  crearà una zona d'estacionament de curta durada i de càrrega i 
descàrrega dins l'aparcament de Renfe.

156 Parques y jardines sombreados para pasear Parques y jardines sombreados para pasear SI PROPOSTES 1, 3, 8, 15, 18 i 21

157 Piscina descubierta Piscina descubierta. NO No es una propuesta de espacio público,es una petición de un equipamiento con un importe superior a 50.000 €

158 Locales de ocio nocturno y diurno para jóvenes
(carpas, discotecas, bares musicales, 
Bolera, sala de juegos, minigolf...) NO Petició d'equipaments privats, no estan en el marc dels paràmetres de les propostes de Junts fem barri

159 Edificios como ambulatorios y comisarias dónde puedas hacer trámites Edificios como ambulatorios y comisarias dónde puedas hacer trámites sin desplazarte fuera del pueblo. NO

la petició de nous equipaments no son propostes en el marc dels requeriments del programa Junts Fem barri. Tant les 
seus de Mossos d'Esquadra com de la Policia Municipal  estan dins el nuclí urbà així com els dos caps existents i el 
tercer que s'està projectant.

160 Desinfectar la zona de Pl. Balmes
En los jardines y plantas hay muchas cucarachas y garrapatas, para los perros es fatal.
Ubicació: Pl. Balmes NO/OK

No es una propuesta de intervención de mejora del espacio público. El ayuntamiento realiza durante todo el año 
tratamientos contra plagas que se intensifican en los meses de más calor

161 Ampliar els Jocs infantils del parc interior del CSMIJ

El parc està fet caldo, es podrien ampliar els jocs infantils del parc.

Ubicació: Parc del CSMIJ amb el C/ Sant Lluís. SI PROPOSTA 12  (A VOTACIÓ)

162 Más lugares de aparcamiento en Carretera Santa Creu de Calafell.
Más lugares de aparcamiento en Carretera Santa Creu de Calafell.
Hay que poner más sitios cuando acaben las obras. no/ok

recentment s'ha posat en servei un aparcament al carrer de l'Energia per compensar la pèrdua d'aparcament del vial 
de la carretera A Santa Creu de Calafell i per facillitar l'aparcament del vehicle als usuaris del tren

163 Poner bancos en Carretera  A Santa Creu de Calafell, por la zona del LiDL Poner Bancos en Carretera Santa Creu de Calafell, por la zona del LiDL no/ok es contemplen a l’obra de la carretera A Santa Creu de Calafell c245

164
Poste de sombra en las Paradas de bus en  Carretera de Santa creu de 
Calafell amb C / de Salamanca

En la paradas Fortià Casanovas de la C-245 falta un poste que haga de sobra y proteja de la lluvia.
Ubicació: Parada Fortiá Casanovas, (C-245, Carretera Santa Creu de Calafell) NO/OK És farà amb l’obra de la carretera A Santa de Calafell, c245

165 Fuente en Camí del Mar Por ahí pasan muchas personas que van a la playa, estaria bien poner una fuente. SI PROPOSTA 3 (a votació).
166 Acera en la Parte última de la rotonda del Camí del Mar Falta una acera en la Parte última de la rotonda del Camí del Mar, está sin pavimentar. NO Es una actuación que no se considera en los parámetros del programa Junts Fem Barri

167 Cargador para coches eléctricos en la Zona del Barnasur Cargador para coches eléctricos en la Zona del Barnasud NO/OK En la zona del Barnasud ya  existen cargadores eléctricos

168 Guardapatinetes eléctricos en la ciudad
Se debería poner un box para patinetes eléctricos que los permita cargar durante su guardado.
Ubicación: cualquier punto de la ciudad. NO

Se desestima la petición, ya que se considera que el patinete eléctrico es facilmente recargable en domicilio, puesto de 
trabajo etc

169
Hacer peatonal el trozo de la Calle Sant Pere, des de la Calle san Juan hasta la 
Calle Colomeres

Me gustaría que el trozo de la Calle Sant Pere, des de la Calle Sant Joan hasta la Calle Colomeres fuera peatonal. Añado que tiene que 
ser sin ningún coste para los vecinos. € El programa Junts Fem Barri destina 50.000 euros   por actuación su propuesta tiene un importe muy superior



170 Limpiar Calle Colomeres, entre C/ Santa Teresa y  C/ Tresón
Se mean mucho allí, hay heces de perro y de paloma constantemente, no limpian casi nunca.
Ubicació: Calle Colomeres, entre C/ Santa Teresa y  C/ Tresón no/ok Se traladará su peticion al departamento municipal de limpieza y mantenimiento de la ciudad

171 Papeleras en Carretera Santa Creu de Calafell
No hi ha ni una paperera, perquè  l'estàn fent nova.
Ubicació:  Carretera A Santa Creu de Calafell NO/OK pendent de col.locar un cop finalitzades les obres del vial de la carretera A  Santa Creu de Calafell

172 Semàfors de Santa creu de Calafell amb C/ Bertran i Güell

Aquests semàfors no funcionen, es un perill pels vianants

Ubicació:  Carretera a Santa Creu de Calafell amb C/ Bertran i Güell NO/OK pendent de col.locar un cop finalitzades les obres del vial de la carretera A Santa Creu de Calafell

173 Més zones per deixar la bici a la Rambla A la Rambla fa falta zones on poder deixar la bici segura. NO

a la Rambla hi conviuen molts usos el que dificulta la instal·lació de determinat mobiliari, hi ha un aparcament de gran 
capacitat per a bicicletes a tocar de l'estació de rodalies. Tot i així,  es revisaran els aparcaments de bicicletes en els 
carrers adjacents

174 Más zonas de aparcamiento en el centro Más zonas de aparcamiento en el centro. NO/OK

Recientemente se ha puesto en funcionamiento un parquing público gratuito el la calle Girona, la remodelación y 
ampliación del cementerio que se iniciarà recientemente contempla la puesta en servicio de otra zona de aparcamiento 
en la calle Sant Lluís con 106 plazas. 

175 Arreglar los espejos de los ceda de la Plaça Francesc Macià Arreglar los espejos de los ceda de la Plaça Francesc Macià. no/ok El equipo municipal de movilidad revisará la petición.

176 Asfaltar calle Josep Lluís Sert en Gavà Mar
que hay ahí, con lo que se forman mucho caos entre los coches subidos a la acera, que es una calle estrecha, y que hay tramos 
imposibles de circular por los baches. Mi propuesta es asfaltar este tramo desde c/ ciudad del repós hasta aproximadamente el tramo no/ok

con la campaña de asfaltado anual. En la campaña de este año está previsto realizar reparaciones en la calle Josep lluís 
Sert

177 Adecuación Zona deportiva Gavà Mar

Ademas de cambiar porterias y mallas de las canastas, recientemente hecho, Instalar unas redes y sus sujeciones, tras dichas 
porterias, para evitar que las pelotas perdidas vayan al paseo ( pasan viandantes) o a los pinos de detras (que son dañados). Igual 
que tienen por defecto las instaladas en los colegios.
Cesped artificial, cada dia juegan en ese parque muchos niños de la zona, ya que no hay otro parque publico. No es caro y el 
mantenimiento  relativamente barato.
Aparcabicis en la entrada del parque lado playa.
Limpieza sistematica y sobre todo poda de los pinos, de la entrada.
Gracias NO

No es una propuesta de espacio público, es una mejora en equipamientos y por tanto no entra en los parámteros de 
Junts Fem Barri.

178 Renovación jardines Tomás y Valiente

Propuesta de  ASOCIACIÓN DE VECINOS LES COLOMERES
Renovación de los jardines tomás y valiente con aparatos de gimnasia para los jóvenes y mayores.

ubicació: jardines Tomás Y Valiente si
Los jardines de Tomás Y Valiente no se consideran la mejor ubicación para estos elementos pero se han considerado 
en las PROPUESTAS 19,26 y 33 (A VOTACIÓN).

179 Baranda en escaleras de Plaza Solidaritat y C/ de la Salut
Propuesta de asociación de vecinos Les Colomeres.
Baranda en escaleras de Plaza Solidaritat y C/ de la Salut. si PROPUESTA  12  (EN VOTACIÓN)

180 Renovación pistas de petanca

Propuesta de Asociación de vecinos Les Colomeres

Renovación pistas de petanca añadiendo una tercera pista y sus marcadores, y una boca de riego.

Ubicació: Les Colomeres si Por las medidas del espacio una tercera pista no cabe, PROPUESTA 11 instalación de  marcadores y boca de riego

181 Valla en Skate Parc Carretera de A Santa Creu de Calafell
Propuesta de Asociación de Vecinos Les Colomeres.
Renovación de los jardines de Plaza Diagonal y Avenida Diagonal y poner carteles para prohibir que los perros defequen aquí. si PROPUESTA  14 y 15  (EN VOTACIÓN)

182 Arreglar la vorera de la finca núm. 6 de la Plaça J.M. Batista i Roca

La vorera es troba en un estat deplorable des de l'agost de 2019. per unes rases mal tapades que provoquen un terra enfangat quan 
plou. Tot i que aquesta qüestió pot ser responsablitat de l'empresa distribuïdora d'electricitat, prego a l'Ajuntament de Gavà per 
resoldre el problema donat que la cura de l'espai públic és de la seva incumbència. Gràcies.
Ubicació: finca núm 6 de la Plaça J.M. Batista i Roca NO No es considera una proposta de Junts Fen Barri. Tot i així,  es reclamarà a la companyia corresponent

183 Millorar plaça Balmes i Carrer Sant Pere

Més arbres a la plaça Balmes
-Posar Badens o elements per mitigar el soroll que fan els cogtxes i les motos quan passen pel carrer San Pere, Montflorit i l'Avinguda 
Diagonal a l'altura de la Plaça. NO

LA PROPOSTA  15 (A VOTACIÓ)  planteja incrementar la jardinería de la plaça i instal,lar elements d'umbracles. La 
petició de badens no es considera millora d'espai públic, es pasarà al departament de mobilitat per la seva valoració

184 Adecuamineto del camino de tierra de Av. Joan Carles I

Cuando llueve es totalmente intransitables y también la instalación de rampas para acceder a dicho camino des de la Av. Joan Carles. 
Actualmente sólo hay escaleras, lo que imposibilita el acceso a personas con movilidad reducida, carritos de bebé...
Ubicació: Camino de tierra de Av. Joan Carles I, paralelo a Lluís solé i Sabaris. NO

No se considera viable ya que  existe un recorrido alternativo pavimentado por la parte superior de la avenida de  Joan 
Carles I. Creeemos que mntener las ciudades permeables es una necesidad

185
Asfaltar i posar alguna rampa al troç de terra que va des de la Rotonda 
d'Entrada a Gavà fins a rotonda del Mercadona, paral·lela a AV. Joan Carles I

Asfaltar i posar una rampa per a persones amb movilitat reduïda i cotxets. Ja que quan plou queda tot enfangat i és intransitable tan 
a peu com en cualsevol altre mitjà. 

Ubicació: troç de terra que va des de la Rotonda d'Entrada a Gavà ( Masia Ribes) fins a rotonda del Mercadona, paral·lela a AV. Joan 
Carles I NO

Existeix un recorregut adaptat per la part superior de l'avinguda Joan Carles I. Mantenir la ciutat el maxim permeable 
possible ens ajuda a combatre el canvi climàtic



186 Campo de Futbol descubierto detrás del cementerio

Hacer un campo de futbol en el descampado de atrás del cementerio, 50x30. 
Seguir el ejemplo de la Torre Roja.

Ubicación: cementerio NO Creeemos que los terrenos adyacentes al cementerio municipal tienen que tener un uso vinculado al mismo

187 Pivots aparcament motos

A l'Avinguda Mas Sellarès hi ha un petit aparcament de motos (dibuixat al terra) però malauradament els cotxes l'invaeixen per 
estacionar, restan les places, a vegades m'he trobat fins i tot que havien desplaçat les motos per fer-hi lloc. 

Així que estaria bé un parell de pivots dissuasoris al començar i finalitzar aquest estacionament, per evitar que els cotxes i aparquin, 
reduint l'estacionament de les motos o poden fer-les malbè.

https://participa.gavaciutat.cat/rails/active_storage/blobs/eyJfcmFpbHMiOnsibWVzc2FnZSI6IkJBaHBBckVRIiwiZXhwIjpudWxsLCJwdXIi
OiJibG9iX2lkIn19--91d3e41527785f6e9c4acc29613fbbdd9121331e/image-1651576616899.16.31.jpeg no/ok No es considera una actuació de junts Fem Barri. Ara bé,  el departament municipal de mobilitat el repintarà i balisarà

188 Mejorar las aceras de la calle Santa Teresa

Se arreglaron y a los dos días volvieron a estar igual ( malgasto de dinero). 
Se debería ampliar el ancho de la acera, hay muy poco espacio a la salida de la vivienda.
-Señalizar la zona del colegio. 

Ubiació: Calle Santa Teresa NO/OK El Ayuntamiento está trabajando en un proyeto de transformación integral de la calle Santa Teresa

189 Parque de Street Workout delante del Instituto Calamot

Proponemos crear un nuevo parque de Street workout y calistenia delante del Instituto Calamot que incluya :</p><p>Double D 
bur</p><p>swedish wall</p><p>double handstand bur</p><p>workout cube pro</p><p>barra fija 2x2 para freestyle 
</p><p>Anillas redondas</p><p>Que sea de marca Barmania Pro y con suelo de arena o de caucho.</p> SI

La zona propuesta no se considera adecuada para este tipo de instalaciones. Las propuestas de espacios para la 
práctica de la calistenia se concentran en PROPUESTA  19 y 26 (que están en votación).

190
Carril de peatones y bicis que conecte El Paso a nivel y la zona de acera que 
lleva al colegio bon soléil

Soy residente en Gavà y me gustaría proponer una mejora súper necesaria para la seguridad de niños, adultos y 
mayores.</p><p>Adjunto fotografías de la gasolinera de la Pava ubicada en la zona montaña.Pueden ver lo que supone cruzar con 
un carrito de bebé, un niño en bici de 3 años… poder llegar de una acera al paso a nivel.Consideramos que es completamente 
necesario hacer un carril de peatones y bicis que conecte El Paso a nivel y la zona de acera que lleva al colegio bon soléil.Nosotros 
residimos en la urbanización las dunas y vemos constantemente situaciones de muchísimo peligro al tener q cruzar por en medio de la 
gasolinera con el tránsito que eso conllevA.Debería haber algún paso que conecte el puente con la acera, marcado y con alguna 
baliza, que ayude a que los coches no entren en ese carril y los peatones y tantos niños cruzan cada día 2 veces desde su colegio 
hasta sus casas.Además consideramos súper necesario poner un vallado alto en la acera del paso a nivel, ya que los coches salen 
súper rápido, y si un niño se tropieza andando o en bici, patinete, si cae a la calle tendría un desenlace fatal.En cambio si hubiese una 
valla… de evitaría este peligro. La acera es muy estrecha y si pasas con un carrito y te cruzas con una bici.. e</p><p>s muy 
peligroso.</p><p><br></p> NO/OK

No se recoge en Junts Fem Barri porque el proyecto de urbanización de  las calles adyacentes al colegio Bon Solei 
resolverá esta situación.

191 Mejoras en paseo! 

Soy una vecina que vive en Gava, y tengo un niño que va al colegio instituto Gava mar. Cada tarde después del cole muchos niños 
vamos a la zona de la playa a jugar.Y los padres cada tarde sufrimos porque el carril bici supone un peligro enorme para los niños ya 
que están jugando por la zona y suelen pasar bicicletas, patinetes a gran velocidad.Además ahora en verano ponen el chiringuito y 
hace q según el ángulo, si se cruza un niño ningún ciclista o patinete podría verlo.Pediríamos o casi rogaríamos que se pudiera 
delimitar el carril con algún tipo de vallado y zona de paso tipo paso de peatones… o algún sistema que los especialistas en educación 
y seguridad vial, puedan estimar que es lo más seguro para niños, ciclistas y usuarios del carril bici.En ningún caso pedimos que no 
haya carril bici… sino delimitarlo o poner algún sistema para que las bicis, patinetes… tengan que ir más despacio o en esa zona tener 
que frenar, parar… pintar toda la calzada, un sistema de semáforo… vallado…!?Los padres estamos siempre pendientes de los niños 
para que no crucen, pero en ocasiones son los ciclistas o patinetes q pasan demasiado rápido… pasando casi rozando a los niños y 
pudiendo causar un accidente grave. Por otro lado, en esa misma zona, consideramos que sería necesario tener unos Wc públicos ya 
que los niños en ocasiones jugando tienen que hacer sus necesidades y no tienen donde…</p><p>De esta manera evitamos tener q 
orinar en la playa o en las zonas verdes.</p><p>Fomentando la educación y enseñándoles como comportarse en 
público.</p><p><br></p> no/ok

No se considera una actuación de Junts Fem Barri. Ahora bien, el departamento de movilidad reforzará la señalización 
en estos puntos e instalará bandas de seguridad

192 Pilonas anti velocidad Poner pilonas anti velocidad en calle Cap de Creus no
Es desconeix a què es refereix la proposta amb el terme pilones antivelocitat. Tanmateix, es creu que la secció del 
carrer ja ha de fer aquesta funció, no es creu es puguin introduir millores

193 Mejora en zona calle  Virgen de los Dolores  con calle Segle XX Aceras muy viejas  y estrechas. Les falta alcantarillado. € La proposta té una despesa molt superior a 50.000 €, import màxim per actuació al programa Junts Fem Barri.

194 Falten carrils bicis
Falten carrils bicis  entre el Calamot i la Rambla. Entre la CEPSA i   pujant al Mercadona , al costat del Poliesportiu, que és allà on falta 
el el carril bici. NO/OK

El departamento de movilidad està estudiando la implantación de diferentes carriles para bicicletas en la ciudad, la 
avenida de Joan Carles I es uno de éstos.

195 Barri de Bruguers. Senyals de limitació de velocitat

Està previst que posin uns coixins berlinessos en un dels carrers del barri de Bruguers, peò seria convenient posar diverses senyals de 
limitació de la velocitat dins de tot el barri (20 km) donat que tan sols n'hi ha una a la entrada del barri i la gent que hi circula no la 
recorda. no/ok

No es considera una actuació de Junts Fem Barri, el departament de mobilitat preveurá un reforç de la senyalització 
horitzontal i vertical de limitació de velocitat al barri. També la instal·lació de bandes reductores

196 Cacas de perros Propuesta para hacer una  campaña sobre las cacas de perro NO
En breve el ayuntamiento lanzará una campaña de civismo para mejorar la convivencia con la tenencia responsable de 
mascotas.

197 Millora llum al carrer de l'Argila

No està suficientment il·luminat ni el carrer ni la vorera (els arbres son excessivament alts, mai s’ha podat) fan una gran obra que 
dificulta la visibilitat. Demanem també que instal·lin fanals de l’alçada i dimensió del carrer Sant Lluis a l’alçada del num 77, en que 
intercalen fanals alts, dirigits a il·luminar el carrer, i fanals mes baixos,  dirigits a la vorera on caminen els veïns. Es un tema de 
seguretat, els nostres adolescents no podem tornar sols a casa a partir de les 18h a l’hivern. Aquesta situació, lluny de reduir-se no/ok

Amb la implantació del pla  municipal d'enllumenat que s'està realitzant esperem es resolgui  la situació que es 
planteja

198 Barri de Bruguers. Eliminació d'obstacles físics a les voreres.
Eliminació d'obstacles físics a les voreres del barri, moltes d'elles son pals d'enllumenat elèctric; senyals de trànsit, que impedeixen el 
pas de vianants, i encara pitjor, no hi poden passar amb cadires de rodes ni cotxets de nadons. NO

L'eliminació de les xarxes aèreas de companyia té un pressupost superior a 50.000 €. Les actuacions de Junts Fem 
Barri no ponde superar aquest import.

199
Barri de Bruguers. Arranjament d'un segon tram del c/Can pardal, entre c/Can 
Perers i C/Cal Mas

Arranjament d'un segon tram del c/Can pardal, entre c/Can Perers i C/Cal Mas, amb escales i replans com en el primer tram.

En el projecte d'urbanització de la fase II del barri hi era prevista una escala als tres trams. Si era possible llavors, també ho ha 
d'ésser ara. És un pas, a peu, per no tenir que donar la volta a tot el barri. NO

aquesta actuació té un cost molt superior a 50.000 euros, límit per actuació a Junts Fem Fem Barri, Cal dir, també que  
el desnivell és tant acusat que no es compliria accessibilitat

200 Fira d'Espàrrecs. Proposta feta arribar per un comerç de la ciutat Que la Fira d'Espàrrecs s'organitzi al mig del carrer sense tapar els petits comerciants. No L'actuació plantejada no és objecte de Junts Fem barri. Es trasllada al departament organitzador.



201 Adecuación Calle Argila(Entre riera y rotonda ca n'Espinos

El carrer de l’Argila entre la Riera  i fins la rotonda de Ca N’Espinós, té un trànsit rodal molt elevat. A
instal.lació de “badens” o plataformes” per reduir la velocitat.
repintat del carrer, especialment dels laterals de la calzada, pintant franjes en diagolnal per reduir l’ample de la calzada (exemple el 
tram de carretera entre rotonda de la bp i ermita bruguers.
instal.lacio de panels acustics com el que hi ha al pont del barnasud ( s’ha sol.licitat estudi d’impacte sonor a l’ajuntament i alhora un 
informe sobre l’impacte i estem pendents de rebre resposta)
altres mesures disuasories per reduir velocitat. SI PROPOSTA 35 (en votació).

202 Toldos en parc del Mil·leni
Con unos toldos en la zona de juegos porque en verano no se puede jugar de lo que queman los toboganes etc.. Y podrían hacer una 
zona de juego para los más pequeños, ya que no tienen casi nada a su edad. si

El parque infantil contempla juegos para las edades, con la PROPUESTA 10 (a votación) se realizaran mejoras en la 
pista existente, se ampliará con una pista exclusiva para balonvcesto de 3x3 no reglamentaria y se valorará la 
posibilidad de plantar más arbolado. El tipo de juegos instalado  y la diferencia de niveles dificulta la instalación de 
toldos.

203 Más zona verde en Plaza del Ayuntamiento
En la Plaza frente a la biblioteca y ayuntamiento podría ponerse más zona verde. Y cosas lúdicas que permitan aprovechar el espacio 
por niños y jóvenes. Ejemplo: Las palmeras  puestas para la feria de espárragos dan mucha vida a ese sitio. si

Es interesante mantener la plaza con espacios libres ya que se realizan  diversas actividades durante el año. Con la 
PROPUESTA 15 (a votación) se propone  ampliar la jardinería  e instalar pérgolas para generar  zonas de sombra

204 Carril Bici entre Gavá y La Sentiu
Es un camino muy peligroso de tierra dónde no se puede ir de un sitio al otro sin peligro. Se podría poner un carril bici Entre Gavá y 
La Sentiu. no/ok

El importe de su propuesta es superior a 50.000 € (límite máxima por cada actuación en junts Fem Barri). Ahora bién, 
la Diputación de Barcelona  esté trabajando en un proyecto para mejorar el vial de la Sentiu

205 Una carpa, espacio para jóvenes en el antiguo Solcafé

Este sitio era perfecto para que los jóvenes tuviéramos ocio de calidad y controlado en un sitio donde no moleste a vecinos. Se podria 
adaptar o poner una carpa permanente para hacer conciertos o tener una zona de ocio.
Ubiació: Antiguo SolCafé no/ok

su propuesta no es una mejora del espacio público y por tanto no corresponde al programa Junts Fem Barri. Pero el 
Ayuntamiento trabaja para hacer realidad su propuesta.

206 Carril bici Avenida Eramprunyà Habilitar un carril bici debidamente pavimentado y delimitado en la Avenida Eramprunyà no/ok
Se está trabajando en el proyecto de reordenación de la avenida de l'Eramprunyà. El proyecto que en breve será 
presentado a la ciudadanía presenta un carril bici

207 Ensanchar aceras Ensanchar aceras peatonales como en el caso de la calle de Sant Martí €
Esta actuación tiene un presupuesto superior a los 50.000 € que destina el programa Junts Fem Barri a cada actuación 
como máximo.

208  párking público Habilitar en la zona Diagonal Colomeres más espacio de párkin público. NO/OK
con el futuro proyecto  de ampliación y mejora del cementerio se contempla la ordenación del aparcamiento de la calle  
Sant Lluís con la generacióm de 106 plazas.

209 Otro Parquing en el centro Gavà necesita más sitio para aparcar urgentemente. Sobretodo en el Centro. No/OK

recentment s'ha posat en servei un aparcament al carrer de l'Energia per compensar la pèrdua d'aparcament de la 
carretera A  Santa Creu de Calafell i per facilitar l'aparcament del vehicle als usuaris del tren.  Amb el futur projecte d' 
ampliació i millora del cementiri es contempla la ordenació de l'aparcament del carrer Sant Lluís amb la generació de 
106 places.

210 Semáforos Avenida Juan Carlos I
Ya que no podemos disponer de un agente que regulen las mañanas el tráfico de peatones y vehículos que pasan por la avenida Joan 
Carles I, consideramos que añadir un par de semáforos ayudarían a que la circulación fuera más fluida. no La proposta no s'emmmarca  amb les línies de mobilitat sostenible que treballa l'ajuntament

211 Farolas en C/ Generalitat

Esta calle está poco iluminada, vendría bien poner farolas.

Ubicació: Calle Generalitat NO/OK
Actualment s'està implantant  el pla d'enllumenat a tot el municipi que consisteix amb el canvi de totes les llumeneres i 
detecció de deficiències a la xarxa, per tant la seva petició quedarà recollida des de aquesta actuació

212 Piscina descubierta

Explorar la posibilidad de dar acceso a la piscina descubierta en verano a la ciudadanía de Gavà. Castelldefels, por ejemplo, en verano 
descubre su piscina, también tiene  en el Canal Olímpico un gimnasio con piscina al aire libre. Una opción es ¿descubrir la nova 
piscina? ¿O dar descuentos para el acceso a determinadas piscinas acuerdos por ejemplo? no

No es una propuesta de espacio público,es una petición de un equipamiento con un importe superior a 50.000 € (límite 
máximo por actuación de Junts Fem Barri).

213 Pals de fusta de la llum i pas de vianants com ara al carrer de Sant Martí

Demanem que els pals de la llum no impideixin el pas dels  vianants per la vorera com, per exemple, al carrer Sant Martí. Resulta 
complicat pels vianants poder caminar pel carrer ja que continuament hem d'estar esquivant els pals de fusta de la llum. 

En cas que vulguis passar amb un cotxet o una cadira de rodes és impossible. En conseqüència, cal baixar a la calçada per a poder 
passar. A més a més, s'hi suma el fet que els cotxes aparquen a sobre de la vorera.

Solucions: canviar la instal·lació de l'enllumenat i crear aparcament/sancionbar cotxes mal estacionats. € Esta actuación tiene un presupuesto superior a los 50.000 € que destina el programa

214 Más plazas aparcamientos para motos 

Crear más plazas de aparcamiento para motos. En zona urbana cada día cuesta más encontrar espacio libre para dejar la moto, 
especialmente en la  zona centro.  
La situación se agrava en Gavà Mar los días de playa. Ahora que empieza la temporada estival  sólo hay dos zonas con un buen 
número de plazas: la Vela y C/Premià. 
Sería interesante tener zona naranja para motos y ampliar las plazas en las calles con acceso a playa. Av. Europa, C/Cunit, zona Mar 
de Pins, carrer Sitges. no/ok

No se considera una actuación de mejora de espacio público como pretende el programa Junts Fem Barri, se revisaran 
los puntos de concentración de demanda de motocicletas y se pintaran más plazas si se considera necesariao, des de 
mobilidad si hay peticiones particulares justificadas se realiza este trabajo

215 Área de recreo para perros en C/Montserrat Roig n. 4

Se trata de una zona habitual de paseo con la mascota, pero no dispone de este servicio. Podría ser un espacio cerrado, con 
diferentes estructuras de madera para jugar, y una fuente de agua.

Ubicació: C/Montserrat Roig n. 4 SI

Al centre de la ciutat es dificil popder dispossar d'espais prou amplis per implantar correcans, en les propostes inicials 
de projectes a votar figura un correcan al carrer  Roger de Flor PROPOSTA 25, correcan a Gavamar PROPOSTA 4, 
correcan a la zona industrial PROPOSTA 36 i millora de correcans del Mil.lenni i arboretum PROPOSTA 34, en altres 
actuacions de transformació de ciutat com el futur projeccte de la Plaça de Catalunya ja es contempla la construcció 
d'un espai per a gossos. Propostes en votació

216
Mejorar el acceso entre las calles Sant Joan y Carrer de Begues y el jardín 
adyacente

La Comunidad de propietarios de la calle Sant Joan 61 propone hacer una intervención en la rampa-escaleras de acceso entre el 
Carrer Sant Joan y Carrer de Begues. Éste es un paso estrecho y muy inclinado, con escaleras a distinto nivel y poco visibles, que 
debe remodelarse para mejorar la movilidad y la accesibilidad de las personas que utilizan este acceso. Si PROPOSTA 29 (a votació).

217 Ombra per als petits
Als mesos en què les temperatures són altes, als parcs infantils hi ha molta irradiació solar i fa moltíssima calor. Estaria molt bé que 
es posessin toldos per cobrir les zones de joc a tots els parcs infantils de la nostra ciutat i així protegir els nostres infants. Si

En les diferents actuacions que es plantegen a parcs infantils es contempla la ampliació de zones d'onbra, PROPOSTES 
1,5,6,18,20 (A votació).

218 Asfaltat i clavegueram al Passatge de la Mercè

El Passatge de la Mercè no esta asfaltat ni tampoc hi ha clavegueram amb les complicacions que comporta per les 50 families amb 
accés al carrer els dies de pluja.
Com esta abandonat la urbanitzacio, comporta vandalisme i bruticia. No El passatge que hi ha al carrer de la Mercé és privat

219 Amortiguadores en los contenedores de vidrio

La idea es poner algún tipo de material (neumáticos como en los parques de los niños) en la base del contenedor ( que se abre 
cuando lo vacían) de vidrio para que amortiguara los golpes y ruidos  que se ocasiona al echar las botellas al contenedor cuando está 
vacío. no

Tots els contenidors de residus desplegats a Gavà són homologats, amb les certificacions pertinents, i realitzar-hi 
modificacions pot resultar contraproduent

220 Pista de petanca en ca n'Espinós

Nuestro barrio está alejado del núcleo urbano de Gavà y por ello es importante disponer de servicios para todas las edades. Por ello 
pido que se busque un lugar y se haga una pista de petanca para que quién quiera pueda jugar a petanca sin tener que desplazarse al 
núcleo urbano de Gavà. Si PROPUESTA 6 (A VOTACIÓN), con el proyecto de zona infantil se dispondrá una pista de petanca

221 Activitats gratuïtes per a la gent gran Que les coses millorin pel bé de la gent gran i es facin actvitats gratuïtes per  gaudir tots. Gràcies i que pugui seguir millorant. no/ok No es una actuació de junts fem barri

223 Control de velocidad en Sant Nicasi los coches circulan a gan velocidad sin respetar el límite de 20 km/h. Hay trozos de acera muy estrechos, un peligro. no/ok El departamento de mobilidad valorará su petición, no es una mejora de espacio público como pauta el programa Junts Fem Barri

224 Árboles en Av. Del Mar podria estar más protegida del sol. Está muy concurrido (paseo precioso) pero demasiado sol. Si PROPOSTA 3 (a votació).

225 Control de velocitat a la Pl. Catalunya

visc a Plaça Catalunya i, especialment de nit, els cotxes circulen a gran velocitat per la plaça. La meva proposa per evitar accidents i molèsties als veïns és posar algun 

control de velocitat a la zona. A més, és zona de pas escolar. no/ok

L'ajuntament està redactant un projecte de millora integral de la plaça de  Catalunya i l'avinguda Eramprunyà que en breu serà presentat a la 

ciutadania



226 Prioritzaem els animals al carrer !

Cada cop hi ha més gats en condicions pèssimes a tantes colònies de gatets que hi ha a Gavà. I quan esterilitzen les gates, es tiren de nou al carrer a la seva sort. 

Demanem un petit estpai per GavàGats per poder recollir i cuidar els cadells, cuidar les gates esterilitzades més temps, cuidar els cadells i gats malalts fins a ser 

adoptats etc...Els animeals tenen drets, i mereixen un procés de recuperació. ( exemple: Despigat (Sant Joan Despí) no/ok

El departamento municipal  de salud pública está trabajando en un análisis general de la situación de las colonias de 
gatos en nuestra ciudad con la intención de resolver problemáticas como las que describe. El programa Junts Fem Barri 
actua sobre projectos de espacio público no sobre servicios o equipamientos

227 Lugares para interactuar con la gente se podria incrementar más lugares para interactuar con la gente como por ejemplo centros comerciales o plazas no/ok en general és el que s'intenta potenciar amb aquestes actuacions de barri

228 Piscina municial descubierta piscina municial descubierta NO

Junts Fem barri actua sobre espai públic, la proposta és d'un nou equipament que té un pressupost molt superior a 
50.000 e

229 Reparar i refer la calçada de C/Josep Lluis Sert

Ja que està molt deteriorada des de fa molts anys. Els Vehicles per poder circular han d'anar pel mig dels dos sentits tot comportant un perill per la seguretat viaria en 

la zona residencial. Amb un col·legi. Hi ha esquerdes, es poden agafar amb la mà els trossos d'esfalt aixecat com un puny de gran. Esl veïns estem farts d'aquesta 

deixadesa de l'ajuntament en aquest barri.  

NO/OK En la campanya d'asfaltat d'aquest any s'actuarà en el carrer Josep Lluís Sert, les actuacions de Junts Fem Barri no son actuacions de manteniment 

sinó de millora d'espai públic

230 mejora del aparcamiento en C/ Riu Besòs a la altura del núm 20-22 mejora del aparcamiento en C/ Riu Besòs a la altura del núm 20-22 no A calçada no hi ha espai per crear de noves. L'Ajuntament no disposa de cap solar o altre terreny viari que es pugui dedicar a aquesta finalitat

231 mejora de papeleras en vía pública Final calles riu Llobregat/comienzo de riera mejora de papeleras en vía pública Final calles riu Llobregat/comienzo de riera no/ok se revisará la dotación de papeleras y si se considera necesario se instalarán más

232 Mejora de la pista deportiva de la C/ Riu Besós ( Plaza con Trias) Mejora de la pista deportiva de la C/ Riu Besós ( Plaza con Trias) Si PROPOSTA 31  (A VOTACIÓ)

233 Habilitar zona de aparcamineto en C/ Riu Besós Habilitar zona de aparcamiento en C/ Riu Besós no A calçada no hi ha espai per crear de noves. L'Ajuntament no disposa de cap solar o altre terreny viari que es pugui dedicar a aquesta finalitat

234 Papeleras Urbanas con tapa abatible

instalación de papeleras urbanas con tapa abatible, con el fin de evitar que los días de viento, la bolsa de plástico que se pone en ellas se levante hacia arriba y lance 

papeles, plásticos y similares al suelo, y los despedicios se depositen en la acera como silos ciudadanos tirasen directamente estos al suelo, dando una imagen impropia 

de una ciudad que apuesta por el civismo y la higiene. no La propuesta no se considera una mejora de espacio público, el departamento de mantenimiento de la ciudad valorará su propuesta

235
pavimentación o asfaltado del lateral de la avenida Juan Carlos I entre C/ Apeles mestres y C/ San 

Pedro pavimentación o asfaltado del lateral de la avenida Juan Carlos I entre C/ Apeles mestres y C/ San Pedro y rampa al lado de la escalera de a la lado del Mercadona. No

No se considera viable, existe un recorrido alternativo pavimentado por la parte superior de Avenida de  Joan Carles 
I.Creeemos que mantener las ciudades permeables es una necesidad

236 piscina pública exterior piscina pública exterior no El programa Juns Fem Barri se centra en mejoras en espacio público no en equipamientos.

237 más espacios para deporte y espacios infantiles mejor cuidados más espacios para deporte y espacios infantiles mejor cuidados no En general todas las propuestas de Junts fem barri pretenden mejorar el espacio público

238 mejorar instalaciones públicas mejorar instalaciones públicas, estan en muy mal estado no Las actuaciones de junts fem barri trabajan sobre el espacio público no sobre equipamientos

239 más policia más policia no/però hi ha mesures en altres actuacions No se considera una propuesta de junts fem barri, no propone una mejora del espacio público. En breve se ampliará la plantilla de policia municipal

240 Zona Blava Gratuïta Zona Blava Gratuïta o zona d'aparcament per als clients del mercat del centre i ples paradistes no no és una actuació d'espai públic. Per tant,  no s'ajusta als paràmetres tècnics del programa junts fem barri

101bisEnterrar el cableado de la calle Colomeres También se podria agregar Bancos y Papeleras. si
La retirada de cableado aéreo tiene un coste superior a 50.000 €, con las PROPUESTAS 8 y 21 (a votación) se mejora 
la dotación de bancos y espacios de descanso de la calle Colomeres

241 Crear un Parque infantil en Can Espinós. Crear un Parque infantil en Can Espinós. Proposta arribada a termini. 13 paperetes amb la mateixa proposta si PROPOSTA 6 (a votació)

242  Fonts d'aigua als parcs infantils Fonts d'aigua als parcs infantils si En les propostes de parcs infantils quan es viable s'instal.len fonts d'aigua

243 Parcs infantils més respectuosos amb el medi ambient Parcs infantils més respectuosos amb el medi ambient, jocs de fusta, espais més verds no/ok
les actuacions a parcs infantils en general pretenen millorar el medi ambient, dotar de més espais verds i es treballa 
amb jocs de fusta cerificada

244 Espai d'educació vial a la plaça de Francesc Macià Plaça Francesc Macià. Crear un espai pintat d'educació vial per als infants no L'ajuntament està treballant en diferents propostes de implantació d'un parc de mobilitat

245 Pla de Ponent
Paralizar y revertir la gran cantidad de pisos que se construye en el Pla de Ponent con el destrozo de arbolado,masa forestal y 
vegetación, ruinas romanas, masias etc como se opone la Plataforma  No al Plade Ponent no No és una proposta de millora d'espai públic i per tant no s'ajusta a Junts Fem Barri

246 Circulación de bicis y patinetes Vigilar que no circulen bicis y patinetes por aceras y pasos de peatones, cumpliendo con las ordenanzas municipales y la ley de la DGT  previsto en otras actuaciones No és una proposta dins dels requeriments de Junts Fem Barri, però es trasllada a la Policia Municipal



247 Parterres césped Avda Diagonal, Avda Eramprunyà Replantar y cuidar los parterres de césped en Avinguda Diagonal y Avda Eramprunyà si
PROPUESTA 14 (a votación) para la mejora de la avenida Diagonal. Se esta trabajando en un proyecto de reforma 
integral de la Avenida Eramprunyà que en breve será presentado a la ciudadanía

250 Lavabos zona Playa seria interesante que hubiesen lavabos en la zona de la playa no/ok
Todos los chiringuitos de la playa, que son concesiones municipales, tienen lavabos abiertos al uso de la ciudadania de 
manera gratuita. En la Avenida del Mar en el espacio de la Vela hay un servicio público

251 Limpieza en las calles
Seria importante que limpieran las calles, en especial, en las que se aparca habitualmente debajo de los coches se almacenan muchos 
residuos, incluidos excrementos de animales. Por ejemplo un dia mensualmente no poder estarcionar y pasar la barredera. no/pero se traslada a otro departamento

No se considera una propuesta de mejora de espacio público, se traslada su sugerencia al departamento de 
mantenimiento de la ciudad

252 Arrreglo de asfalto calle Ramon Muntaner
No creo que seran necesarios 50.000 euros para arreglar la calle Ramon Llull sobretodo en el tramo de número 34, 36 ya que el 
asfalto está muy deteriorado por un incendio en los contenedores hace ya más de 4 años. Además trozos de acera rotos… no/ok

Cada año se realizan campañas de asfaltado que valoran la prioridad de las actuaciones a realizar. Junts fem barri 
pretende mejorar el espacio público , no realiza propuestas de mantenimiento.


